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ΠΡΑΚΤΙΚΑ 

5ΗΣ ΣΥΝΕΔΡΙΑΣΗΣ ΔΗΜΟΤΙΚΟΥ ΣΥΜΒΟΥΛΙΟΥ 

ΔΗΜΟΥ ΠΟΡΟΥ 

ΤΗΣ 28ης-02-2024 

 

 

ΠΑΡΟΥΣΙΕΣ 

 

Πρόεδρος (κα Ιωάννα Γρίβα): Καλησπέρα και πάλι. Ο κύριος Μουτζουβής έχει πάει 

μέχρι το  Δημαρχείο, έρχεται, να φέρει το καταγραφικό, σε περίπτωση που δεν έχουμε 

την απευθείας. Να πάρουμε παρουσίες. Να ζητήσω εάν μπορείτε να βάλετε τα 

τηλέφωνά σας στο αθόρυβο. Και όταν μιλάτε να είστε κοντά στο μικρόφωνο γιατί την 

τελευταία φορά δεν ακουγόμαστε καλά. 

Πρόεδρος: Εγώ παρούσα. 

Πρόεδρος: Η κυρία Κουτουζή; 

κα Κουτουζή: Παρούσα. 

Πρόεδρος: Ο κύριος Κανατσίδης; 

κ. Κανατσίδης: Παρών. 

Πρόεδρος: Η κυρία Μακρή; 

κα Μακρή: Παρούσα. 

Πρόεδρος: Ο κύριος Μάνεσης; 

κ. Μάνεσης: Παρών. 

Πρόεδρος: Ο κύριος Ροΐδης; 

κ. Ροΐδης: Παρών. 

Πρόεδρος: Ο κύριος Ρούσσος; 

κ. Ρούσσος: Παρών. 

Πρόεδρος: Ο κύριος Χαρακλάνης; 

κ. Χαρακλάνης: Παρών. 

Πρόεδρος: Ο κύριος Δημητριάδης; 

κ. Δημητριάδης: Παρών. 

Πρόεδρος: Η κυρία Κανατσίδη;  

κα Κανατσίδη: Παρούσα. 
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Πρόεδρος: Η κυρία Καραμάνη;  

κα Καραμάνη: Παρούσα. 

Πρόεδρος: Ο κύριος Λίτσας; 

κ. Λίτσας: Παρών. 

Πρόεδρος: Ο κύριος Παπαχρήστου; 

κ. Παπαχρήστου:  Παρών. 

Πρόεδρος: Η κυρία Ροή; 

κα Ροή: Παρούσα. 

Πρόεδρος: Επομένως υπάρχει νόμιμη απαρτία για να ξεκινήσουμε. 

 

ΑΝΑΚΟΙΝΩΣΕΙΣ 

 

Κύριε Δήμαρχε έχουμε ανακοινώσεις; 

Δήμαρχος (κ. Γεώργιος Κουτουζής): Ναι, να πω δύο πράγματα. Σήμερα είναι ένας 

χρόνος ακριβώς από την τραγωδία στα Τέμπη. Ίσως πολλοί Δήμοι να κρατήσουν ενός 

λεπτού σιγή.  Νομίζω πως αρκεί που το αναφέραμε και η μνήμη μας θα σταθεί για λίγο 

προς αυτά τα αθώα θύματα.  

Το δεύτερο θέμα που θέλω να πω, εκτός ημερησίας, ενημερωτικά, είναι σε σχέση με 

αυτό που έχει κυκλοφορήσει στα μέσα, Για τις ιχθυοκαλλιέργειες. Ούτε αδρανείς 

είμαστε, ούτε αδαείς, ούτε υπέρ των ιχθυοκαλλιεργειών και της ΠΟΑΥ. 

Το έχουμε δηλώσει επανειλημμένως, είμαστε νέα δημοτική αρχή, δεν είχαμε 

ενημερωθεί, συνολικά για τις δράσεις, όλων των φορέων που ασχολούνται με τα 

θέματα αυτά. Τα παρακολουθούμε από κοντά. Όπου, σε όποιο Υπουργείο έχουμε πάει, 

έχουμε εκφράσει πολιτικά και ρητά την αντίθεσή μας. Και στο Υπουργείο 

Περιβάλλοντος, στο οποίο, το οποίο θα διοργανώσει και θα ολοκληρώσει το 

πρόγραμμα του ECO  ISLAND.  Το έχουμε πει επανειλημμένως και 2 φορές και στον 

υπουργό. το έχουμε πει στο Υπουργείο Tουρισμού, στο Γενικό Γραμματέα και στον 

υφυπουργό και όπου αλλού βρεθούμε.  

Θα είμαστε συνδιοργανωτές με την Καθετή, στο συνέδριο που θα κάνει τον Απρίλιο 

στον Πόρο και για αύριο, μεθαύριο το Σάββατο, την Παρασκευή έχουμε ετοιμάσει την 

εκπροσώπησή μας σαν Δήμος Πόρου με 2 στελέχη μας. Με την κυρία Αλεξανδρή, την 

αντιπρόεδρο του Λιμενικού Ταμείου, που είναι και το αντικείμενό της, είναι  

ωκεανολόγος και το μέλος της παράταξης,  την  Δαρεμά, τη Νατάσσα, η οποία έχει 

κάνει μεταπτυχιακά στις ιχθυοκαλλιέργειες. Αυτό, είναι προς απάντηση των όσων 
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δημοσιεύονται και λέγονται. Και το θέμα το παρακολουθούμε και  θα το 

παρακολουθούμε. Και πιστεύουμε ότι θα λυθεί τελικά, με πολιτικό τρόπο, με 

παρεμβάσεις και σε συνεργασία με αυτό που θα εξελιχθεί με το ECO ISLAND. 

Πρόεδρος: Τελειώσατε; 

Δήμαρχος: Δεν έχω κάτι άλλο να πω. 

Πρόεδρος:. Κύριε Δημητριάδη έχετε..; Ααα βεβαίως. 

κα Κανατσίδη: Έχει μείνει μια εβδομάδα για την έναρξη του κυνηγιού του θησαυρού. 

Δηλαδή, έτσι τουλάχιστον γράφτηκε στο ίντερνετ. Ότι 6 του μήνα πρέπει να 

παραδοθούν οι γρίφοι. Δεν έχει γραφτεί όμως, τίποτε άλλο, σχετικά με το παιχνίδι. και 

υπολείπονται πολύ λίγες μέρες. Θεωρώ ότι 6 του μήνα, μέχρι τις 16, 17 πού είναι το 

παιχνίδι, είναι πάρα πολλές ημέρες για να κατατεθούν  την Τρίτη, με κίνδυνο να 

διαρρεύσουν οι λύσεις τους. Ύστερα, θέλω να επισημάνω, ότι υπάρχει ένας 

κανονισμός, ένας κανονισμός για το παιχνίδι του θησαυρού. Έγκριση κανόνων 

παιχνιδιού, κυνήγι χαμένου θησαυρού. Αυτό, αυτή η απόφαση, πάρθηκε από το 

δημοτικό συμβούλιο, στις 31 του 2020 και αυτό σημαίνει ότι αν δεν ακολουθηθούν οι 

κανόνες αυτής της απόφασης,  θα πρέπει να την ανακαλέσετε. Έχετε το χρόνο να την 

ανακαλέσετε. Αλλιώς  θα πρέπει, το κυνήγι του θησαυρού να ακολουθήσει τους 

κανόνες, της δημοτικής απόφασης, που πήραμε το 2020. Χρειαζόμαστε και άλλες 

πληροφορίες. Δεν υπάρχει πάρα πολύς χρόνος. Αυτά. Μεταφέρω την αγωνία των 

ανθρώπων που θέλουν να παίξουνε, που δεν ξέρουν ακόμα τι τους περιμένει. 

Πρόεδρος: Να δώσω   τον λόγο στην κυρία Κουτουζή, η οποία είναι υπεύθυνη. 

κα Κουτουζή: Κυρία Κανατσίδη, εντάξει, πιστεύω ότι ο κόσμος δεν αγωνιά τόσο πολύ, 

γιατί τα  περισσότερα τα γνωρίζουν. Γνωρίζουμε όλοι, ότι το παιχνίδι αυτό δεν είναι του 

Δήμου. Είναι ένα παιχνίδι του κυρίου Παπαγιάννη, ο οποίος το δημιούργησε το 2008.  

Λοιπόν, με αυτό ασχολείται ο κύριος Παπαγιάννης, με τον κύριο Παπαθυμιόπουλο.  

Αυτοί λοιπόν, βγάζουν τους κανόνες, λοιπόν κι εμείς ακολουθούμε.  

Εμείς είμαστε χορηγοί στο παιχνίδι αυτό. Έχουμε συναντηθεί ορισμένες φορές και όταν 

λοιπόν, μας λένε οι άνθρωποι που ασχολούνται με το παιχνίδι, ότι μέχρι 6 του μήνα, 

θέλουμε εμείς τους γρίφους κλειστούς σε φάκελο και τα λοιπά για να μπορέσουμε να 

έχουμε την ευχέρεια μετά,  να τους δούμε μήπως συμβεί και χρειαστεί να διορθώσουμε 

κάτι, με την ομάδα αυτή μαζί.  Γιατί οι γρίφοι, μπορεί ας πούμε να μην είναι, να μην 

τους καταλαβαίνει ο κόσμος  και να χρειάζεται, ας πούμε, να εξηγήσουμε κάτι. 
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 Όταν μας λένε κάτι τέτοιο, εμείς πρέπει να το δεχτούμε. Εμείς δεν γνωρίζουμε από 

αυτά, οπότε… κύρια Ροή, έτσι είχε συμβεί την πρώτη φορά που ξεκίνησε και έτσι θα το 

ξανακάνουμε. 

 

…………………. 

Ομιλίες εκτός μικροφώνου, αδύνατη απομαγνητοφώνηση. 

………………… 

 

Κουτουζή: Ωραία, μπορούν να ανοιχθούν, θα κατατεθούν εκεί κλειστοί, να ανοιχτούν 

παραμονές, το Σάββατο. Ρε παιδιά τώρα, δηλαδή ξέρουμε εμείς καλύτερα από τον 

κύριο Παπαγιάννη, ο οποίος το δημιούργησε το παιχνίδι αυτό;  Δεν είμαστε γνώστες 

των πάντων παιδιά. Στην πορεία, εμείς το φέραμε στα μέτρα μας κυρία Ελένη το 

παιχνίδι αυτό. 

κα Κανατσίδη:…. Επειδή…. 

Πρόεδρος:. Ολοκληρώσατε κύριε Κουτουζή; 

κα Κουτουζή: Ναι, θέλω να πω ότι ο κύριος Παπαγιάννης με τον κύριο 

Παπαθυμιόπουλο, θεωρώ ότι είναι τα κατάλληλα άτομα, να δώσουνε, όχι να δώσουνε, 

μάλλον να εξηγήσουνε στον κόσμο πως θα γίνει το παιχνίδι αυτό. Και βλέπετε, ότι σε 

καθημερινή βάση, αναρτούν ορισμένους κανόνες. 

κα Κανατσίδη:  Δεν έχουν αναρτηθεί. 

κα Κουτουζή:  Έχουν αναρτηθεί. Ο κύριος Κανατσίδης ανάρτησε χθες και στο…. 

κα Κανατσίδη:  Όχι, όχι.  Υπάρχει site. 

κα Κουτουζή:  Έχει αναρτηθεί και στο site του Δήμου έχει αναρτηθεί, παντού έχουν 

αναρτηθεί. 

κα Κανατσίδη:  Εννοώ ότι υπάρχει site του κρυμμένου θησαυρού, εκεί περιμένουμε 

να δούμε πληροφόρηση. 

Πρόεδρος:. Προσήλθε ο κύριος Μουτζουβής. 

κα Κουτουζή:  Και εκεί έχουν ανέβει. 

κα Κανατσίδη:  Και να σας πω ότι ήμουνα μαζί με τον κύριο Παπαγιάννη το 2008, σαν 

πρόεδρος της Δημοτικής Επιχείρησης και καθιερώσαμε το παιχνίδι αυτό. Ξέρω πολύ 

καλά ποιος είναι ο κύριος Παπαγιάννης, για την προσφορά του,  την αναγνωρίζω 

100%. Έχω απόλυτη εμπιστοσύνη στην εχεμύθεια του κύριου Παπαγιάννη, δεν έχω 

όμως σε υπόλοιπους. 

Δηλαδή, 10 ημέρες είναι πάρα πολλές, για να διαρρεύσουν οι γρίφοι. 
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κα Κουτουζή: Ωραία, ευχαριστούμε πάρα πολύ κυρία κα Κανατσίδη. Έτσι δεν είχαμε 

και εμείς σε σας όλα τα χρόνια. 

Πρόεδρος:. Λοιπόν υπάρχει άλλη ανακοίνωση; Υπάρχει άλλη ανακοίνωση; 

 

ΘΕΜΑ1Ο (Ε.Η.Δ.) : ΟΡΙΣΜΟΣ ΕΚΠΡΟΣΩΠΟΥ ΤΟΥ ΔΗΜΟΥ ΠΟΡΟΥ ΣΤΗ 

ΓΕΝΙΚΗ ΣΥΝΕΛΕΥΣΗ ΜΕΤΟΧΩΝ ΤΟΥ ΔΙΚΤΥΟΥ ΣΥΝΕΡΓΑΣΙΑΣ 

ΠΕΡΙΦΕΡΕΙΑΚΗΣ ΕΝΟΤΗΤΑΣ ΝΗΣΩΝ ΑΤΤΙΚΗΣ 

 

Πρόεδρος:. Έχουμε δύο θέματα εκτός ημερησίας. Το πρώτο το εισηγούμαι εγώ και 

έχει να κάνει με το ορισμό, που πρέπει να έχουμε, εκπροσώπου και αναπληρωτή στη 

γενική συνέλευση των μετόχων, του Δικτύου Συνεργασίας. Και αυτό είναι λόγω της 

αλλαγής της δημοτικής αρχής. Είμαστε μέτοχοι, όπως ξέρετε, στο Δίκτυο και πρέπει να 

έχουμε και εκπρόσωπο στη γενική συνέλευση. Το κατεπείγον έγκειται, στο γεγονός ότι 

υπήρχε μια συνάντηση του δημάρχου, με εκπροσώπους του Δικτύου στις 26/2, 

προχθές, κατά την οποία επισημάνθηκε η ανάγκη του άμεσου  ορισμού λόγω της 

επικείμενης σύγκλησης, της γενικής συνέλευσης των μετόχων, που θα γίνει το πρώτο 

δεκαπενθήμερο του Μαρτίου. Και γι’ αυτό, το έφερα αυτό, εκτός ημερησίας. Ήταν και 

κάτι απλό και για να ολοκληρωθεί και για να μπορέσουμε να ενημερώσουμε το δίκτυο.  

Εμείς προτείνουμε ως εκπρόσωπο του δικτύου, στο Δίκτυο Συνεργασίας, στη 

συνέλευση των μετόχων τον δήμαρχο κύριο Κουτουζή, με αναπληρωτή τον 

αντιδήμαρχο κύριο Χαρακλάνη. Θέλετε; Κύριε Δημητριάδη; 

κ. Δημητριάδης:  Ναι. Δεν έχουμε αντίρρηση επί της ουσίας, αλλά κανονικά το θέμα 

δεν είναι κατεπείγον. Είναι γνωστό ότι έπρεπε, δηλαδή, δεν είναι κάτι απρόοπτο. Παρ’ 

όλα αυτά, ούτε θα φέρουμε αντίρρηση.  Θα ψηφίσουμε και το κατεπείγον, έτσι όπως το 

φέρατε τελευταία στιγμή.  Απλώς, για να είμαστε εντάξει και να συνεννοούμαστε σωστά 

και αν  θέλετε να ψηφίσουμε και εμείς το κατεπείγον και να μην μας αιφνιδιάζεται.   

Κάτι που αποτελεί κανόνα, τέλος πάντων, πάντα το κάναμε, ήταν ότι έστω και στο 

κατεπείγον θέμα, μπορείτε να στείλετε την εισήγηση, νωρίτερα την ίδια μέρα. Μη μας 

αιφνιδιάζετε. Τώρα είναι ένα θέμα απλό. Καταλαβαίνουμε πόσο απλό είναι και  είναι 

ξεκάθαρο πράγμα να ορίσουμε 2 ανθρώπους.  Αλλά η σωστή διαδικασία είναι, έστω 

και σε αυτές τις περιπτώσεις,  την ίδια ημέρα, ηλεκτρονικά με ένα e mail, να μας 

ενημερώσετε ότι θα έχετε ένα θέμα εκτός ημερησίας, να έχουμε προλάβει να του 

ρίξουμε μια ματιά, για να μην θέτουμε τέτοια ένσταση. 
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Πρόεδρος:. Συμφωνώ… 

κ. Δημητριάδης:  Τώρα   την θέτω, αλλά επειδή είναι η πρώτη φορά την ξεπερνάμε… 

Πρόεδρος:. Συμφωνώ και το συζητήσαμε με την κυρία Πρωτόπαππα. 

κ. Δημητριάδης:   Όπως επίσης δεν θέτω και ένσταση που εισηγείστε εσείς το θέμα, 

έτσι;  

Πρόεδρος:  Αυτό δεν υπάρχει το έψαξα, κύριε Δημητριάδη μπορώ να σας φέρω το 

απόσπασμα της εγκυκλίου. 

κ. Δημητριάδης:  Υπάρχει, υπάρχει,  Αλλά …στον κανονισμό μας υπάρχει, αλλά εν 

πάση περιπτώσει… 

Πρόεδρος:  Αλλά θέλω να σας πω ότι το έχω συζητήσει, συμφωνώ σε αυτό, ήταν κάτι 

απλό.  Αλλά άλλη φορά, μπορώ να το στέλνω, όταν το έχω μια μέρα πριν… 

 κ. Δημητριάδης:  Ωραία… 

Πρόεδρος:. Δεν υπάρχει θέμα. 

κ. Δημητριάδης:  Να δούμε και το επόμενο. Γι αυτό είμαστε θετικοί και στο κατεπείγον 

και στο…. 

Πρόεδρος: Να πάμε σε ψήφιση λοιπόν; Πάμε σε ψηφοφορία, πρώτον για το 

κατεπείγον. 

Πρόεδρος: Εγώ ναι. 

Πρόεδρος: Η κυρία Κουτουζή; 

κα Κουτουζή: Ναι. 

Πρόεδρος: Ο κύριος Κανατσίδης; 

κ. Κανατσίδης: Ναι. 

Πρόεδρος: Η κυρία Μακρή; 

κα Μακρή: Ναι. 

Πρόεδρος: Ο κύριος Μάνεσης; 

κ. Μάνεσης: Ναι. 

Πρόεδρος: Ο κύριος Ροΐδης; 

κ. Ροΐδης: Ναι. 

Πρόεδρος: Ο κύριος Ρούσσος; 

κ. Ρούσσος: Ναι. 

Πρόεδρος: Ο κύριος Μουτζουβής; 

κ. Μουτζουβής: Ναι. 

Πρόεδρος: Ο κύριος Χαρακλάνης; 

κ. Χαρακλάνης: Ναι. 
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Πρόεδρος: Ο κύριος Δημητριάδης; 

κ. Δημητριάδης: Ναι. 

Πρόεδρος: Η κυρία Κανατσίδη;  

κα Κανατσίδη: Ναι. 

Πρόεδρος: Η κυρία Καραμάνη;  

κα Καραμάνη: Ναι. 

Πρόεδρος: Ο κύριος Λίτσας; 

κ. Λίτσας: Ναι. 

Πρόεδρος: Ο κύριος Παπαχρήστου; 

κ. Παπαχρήστου:  Ναι. 

Πρόεδρος: Η κυρία Ροή; 

κα Ροή: Ναι. 

 

Πρόεδρος: Ωραία και επί του θέματος. 

 

Πρόεδρος: Η κυρία Μακρή; 

κα Μακρή: Ναι. 

Πρόεδρος: Ο κύριος Ρούσσος; 

κ. Ρούσσος: Ναι. 

Πρόεδρος: Ο κύριος Μουτζουβής; 

κ. Μουτζουβής: Ναι. 

Πρόεδρος: Ο κύριος Κανατσίδης; 

κ. Κανατσίδης: Ναι. 

Πρόεδρος: Ο κύριος Χαρακλάνης; 

κ. Χαρακλάνης: Ναι. 

Πρόεδρος: Ο κύριος Μάνεσης; 

κ. Μάνεσης: Ναι. 

Πρόεδρος: Ο κύριος Ροΐδης; 

κ. Ροΐδης: Ναι. 

Πρόεδρος: Ο κύριος Δημητριάδης; 

κ. Δημητριάδης: Ναι. 

Πρόεδρος: Η κυρία Κανατσίδη;  

κα Κανατσίδη: Ναι. 

Πρόεδρος: Η κυρία Ροή; 
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κα Ροή: Ναι. 

Πρόεδρος: Ο κύριος Παπαχρήστου; 

κ. Παπαχρήστου:  Ναι. 

Πρόεδρος: Η κυρία Καραμάνη;  

κα Καραμάνη: Ναι. 

Πρόεδρος: Ο κύριος Λίτσας; 

κ. Λίτσας: Ναι. 

 

Πρόεδρος: …. είναι για το τυπικό πρέπει να ακούγεται…, συγγνώμη είναι και η κυρία 

Κουτουζή. 

κα Κουτουζή: Ναι. 

Πρόεδρος: Κι εγώ ναι.1 

ΘΕΜΑ 2Ο (Ε.Η.Δ.): ΕΠΙΚΑΙΡΟΠΟΙΗΣΗ ΑΠΟΦΑΣΗΣ ΓΙΑ Π.Ο.Α.Υ. 

 

Πρόεδρος:  Το δεύτερο, έχει να κάνει με την επικαιροποίηση της απόφασης, που είχατε 

πάρει το ’20, σε σχέση με την ΠΟΑΕΥ. Το  φέρνω σαν κατεπείγον πάλι, γιατί υπάρχει 

αυτή η διημερίδα που θα πραγματοποιηθεί την Παρασκευή και το Σάββατο, στην Αθήνα 

νομίζω.  

Και επομένως, θέλαμε το δημοτικό συμβούλιο, με τη νέα του σύσταση, να υποστηρίξει 

την προηγούμενη απόφαση του δημοτικού συμβουλίου. Να τονίσουμε ότι επιθυμούμε 

την απομάκρυνση των υφιστάμενων ιχθυοκαλλιεργειών από τον Πόρο, καθώς ήδη 

έχουν  προκαλέσει ορατή ζημιά στο περιβάλλον και εμποδίζουν περίπου  σχεδόν το 

1/3 αξιοποιήσιμων παραλιών του Πόρου. 

( Προς τον Δήμαρχο)  Θέλετε να το εισηγηθείτε εσείς αυτό; 

Δήμαρχος: Το κατεπείγον του θέματος,  συνίσταται στο ότι, η Καθετή,  από την αρχή 

της θητείας μας και πριν ακόμα, μας είχε ενημερώσει με email, ότι θα επιθυμούσε μια 

επικαιροποίηση της απόφασης 121, του 2020, που είχε πάρει τότε το δημοτικό 

συμβούλιο.  Τότε, σε συνεννόηση με το προεδρείο και με νομικό, απεφάνθησαν ότι 

είναι μια συνεχιζόμενη απόφαση και δεν χρειάζεται να έρθει σε νέο δημοτικό 

συμβούλιο. Επανήλθε η Καθετή την τελευταία εβδομάδα και θεώρησε, ότι έπρεπε να 

πάρουμε μια απόφαση, η οποία θα ενδυναμώσει τη θέση της και την παρουσία της στο 

συνέδριο. Έτσι, τελικά, αποφασίσαμε να το φέρουμε εκτός ημερήσιας, να 

                                                           
1 Η εν λόγω απόφαση έλαβε αριθμό 22/2024 και Α.Δ.Α.:  ΨΜΥΚΩΞΝ-ΞΩ3 

https://diavgeia.gov.gr/decision/view/%CE%A8%CE%9C%CE%A5%CE%9A%CE%A9%CE%9E%CE%9D-%CE%9E%CE%A93
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επικαιροποιήσουμε αυτή την απόφαση  και να πάει και με αυτό η εκπροσώπηση της 

Καθετής για τον Πόρο. Όπως επίσης, στην ίδια απόφαση, έχουμε βάλει να 

εκπροσωπηθεί ο Δήμος, όπως είπα στις ανακοινώσεις, από την κυρία Αλεξανδρή και 

την κυρία Δαρεμά, οι οποίες  βεβαίως, θα έχουν και μια ουσιώδη παρέμβαση στη 

διάρκεια για το ζήτημα του Πόρου. 

κ. Δημητριάδης:  Αυτό λοιπόν, είναι ορισμός του μη κατεπείγοντος θέματος… είναι 

ένα θέμα, που δεν είναι κατεπείγον, είναι ένα θέμα, πάρα πολύ γνωστό και παγίως 

κατεπείγον. Δηλαδή, θα έπρεπε, εφόσον θέλατε και… είναι ευχάριστο ότι θέλετε να 

ανανεώσετε την απόφαση και να την επικαιροποιήσετε, να μπει κανονικά στην 

ημερήσια διάταξη. Μη σας πω, ότι θα έπρεπε ενδεχομένως, σε μια ολόκληρη 

συνεδρίαση, να το συζητήσουμε αυτό το θέμα.  Γιατί υπάρχουν πολλά ερωτήματα για 

αυτό και ζητήματα.  Έτσι όπως το θέσατε κύριε δήμαρχε, είναι σαν να πρέπει κατά 

κάποιο τρόπο…, μας τραβάει η Καθετή, …που ζητάει…, νομίζει ότι θέλει μια 

επικαιροποίηση… Δηλαδή, δεν θα το κάναμε αν η Καθετή δεν ήθελε. Επειδή μας το 

ζητάει Καθετή, που είναι να πάει σε ένα συνέδριο και θα ήθελε να ξέρει τη θέση του 

Δήμου. Γι’ αυτό το λόγο τελικά, ας το φέρουμε  κάτ’ επείγον, σαν να είναι μια 

λεπτομέρεια.  Δηλαδή, υποτιμάμε τη σημασία του θέματος, κατά τη γνώμη μου με το 

να το φέρνουμε σαν κατεπείγον.  Και ειδικά, έτσι όπως  το εξηγήσατε κιόλας.  

Είδατε, στην αρχή που μιλήσατε για ένα τέτοιο θέμα,  εγώ δεν ήθελα να απαντήσω.  

Γιατί, όταν ακούω κάτι, που γενικώς είναι σε θετική κατεύθυνση, επί της ουσίας για το 

θέμα της ΠΟΑΥ,  σε ότι αφορά τη σταθερή στάση του Δήμου εναντίον της ΠΟΑΥ, δεν 

ήθελα να φέρω καμία αντίρρηση, κανένα  σχόλιο,  να μην κάνω κριτική. Γιατί δεν θέλω 

να κάνω κριτική, άμα εσείς κρατήσετε πράγματι αυτή τη θέση και τη στάση. 

Όμως, ο τρόπος που το φέρνετε σήμερα, πραγματικά για μένα, προκαλεί το αντίθετο. 

Βγάζω το αντίθετο συμπέρασμα, από αυτό που θα ήθελα να βγάλω, έτσι όπως το 

υποτιμάμε και το ξεπετάμε το θέμα.  Αλλά, μιας που θέλετε να το συζητήσετε και να το 

συζητήσουμε. Εγώ έχω να πω, ας πούμε, θυμάστε προεκλογικά, ανακάλυψα μια 

τοποθέτηση σας στο διαδίκτυο, το 2011. 

 Ένα μανιφέστο, πόσο καλή είναι η ΠΟΑΥ στον Πόρο.  Στην ίδια πλατφόρμα, υπάρχει 

και της προέδρου, της κυρίας Γρίβα. 

Πρόεδρος: Εγώ δεν έχω γράψει ποτέ. 

κ. Δημητριάδης:  Νομίζω  υπάρχει. 

Πρόεδρος: Όχι, δεν έχω γράψει ποτέ, συγνώμη να μου το φέρετε να το δω. Δεν έχω 

γράψει ποτέ πουθενά. 
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κ. Δημητριάδης:  Εσείς λέτε ότι δεν υπάρχει. Υπάρχει Ιωάννα από τον Πόρο, η οποία 

έχει ένα… 

Πρόεδρος: Ιωάννα από τον Πόρο… πρέπει να είναι Γρίβα δηλαδή; Με συγχωρείτε. 

κ. Δημητριάδης:  Ωραία… ωραία… μισό λεπτό. Υπάρχει του κυρίου Πίκουλα, άλλο 

μέλος της παράταξης Κουτουζή και υποψήφιου. Η κοπέλα η οποία λέτε να μας 

εκπροσωπήσει, χωρίς να έχω, δεν την ξέρω καν την κοπέλα, νομίζω ότι… δεν ξέρω 

εάν συγγενείς της δουλεύουν στα ιχθυοτροφεία.  Εκεί υπάρχει ένα ζήτημα. υπάρχει ένα 

ζήτημα, διότι θα πάει να πει…  η κοπέλα … να χάσει τη δουλειά του ο πατέρας της;  

Και είναι και υποψήφια;…. 

………… 

Ομιλίες εκτός μικροφώνου, που είναι αδύνατη η απομαγνητοφώνηση τους. 

………… 

κ. Δημητριάδης:  Δεν σου φαίνεται Γιώργο… Εσύ θέλεις….. τι είναι αυτά;; ωραία… 

Πρόεδρος:. κύριε Κανατσίδη…. 

κ. Δημητριάδης:  Ωραία. αφήστε τις λεπτομέρειες,  εγώ… τον δήμαρχο που έχει βγάλει 

ολόκληρο μανιφέστο, με επιχειρηματολογία που είχε….. πολύ συγκεκριμένη,  ότι  ο 

ΠΟΑΥ κάνει καλό στον Πόρο, το 2011.  Και προεκλογικά που το έβγαλα, για να είμαστε 

όλοι ανοιχτό βιβλίο για τους δημότες, δεν απαντήσατε τότε, δεν απαντήσατε καθόλου. 

Να πείτε εντάξει,  έκανα λάθος.  Να πείτε εντάξει, έκανα λάθος  τότε και έκανα… να 

πείτε ό,τι θέλετε. Δεν το σχολιάσατε. Τώρα για μένα… δεν μπορεί έτσι να…  μπορείτε 

να αλλάζετε… Μπορείτε να αλλάζετε φυσικά, ο καθένας μπορεί να αλλάζει θέσεις, αλλά 

θα πρέπει να το ομολογεί και να το λέει. 

Πρόεδρος: Ολοκληρώστε παρακαλώ. 

κ. Δημητριάδης:  Επίσης, χαίρομαι που λέτε κυρία Πρόεδρε, ότι δεν είσαστε εσείς που 

έχετε εκφράσει αυτή τη θέση. Αλλά εμένα, αυτά είναι ουσιαστικά θέματα, που με 

ενδιαφέρουν, για άτομα που εμφανίστηκαν στα κοινά ξαφνικά κι έχετε πάρει αξιώματα. 

Με ενδιαφέρουν οι θέσεις για αυτά τα θέματα, δεν με ενδιαφέρουν άλλα πράγματα, 

ειλικρινά,  ούτε για τον πατέρα σας, γι αυτό δεν είπα ποτέ κάτι… 

Πρόεδρος: Ολοκληρώστε. 

κ. Δημητριάδης:  Με ενδιαφέρει, ας πούμε, έχω μια προκατάληψη, μπορεί να είναι και 

λάθος, για το ποια είναι η θέση σας για τα ιχθυοτροφεία.  Αν είναι, πραγματικά αυτή 

είναι ευκαιρία… όλοι τώρα να… 

Πρόεδρος:. Σας ευχαριστώ, που μου δίνετε την ευκαιρία αυτή, να πω το εξής. 
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κ. Δημητριάδης: Εντάξει, τελειώνω, μπορεί να θέλει και μια ώρα συζήτηση. Επομένως 

για μένα, είναι λάθος η αντιμετώπιση. Γιατί για το κατεπείγον, εγώ, δεν μπορούμε να 

ψηφίσουμε για το κατεπείγον θέμα. Υπάρχει ένα συνέδριο μεθαύριο, αλλά η θέση του 

Πόρου θα είναι για 5 χρόνια, με τη δική σας τη δημοτική αρχή.  Επομένως, θεωρώ ότι 

πρέπει να γίνει κάτι, πολύ πιο κοινό και να προσκληθούν και άλλοι, να έρθουν, να γίνει 

μια συζήτηση για τα ιχθυοτροφεία.  Επί της ουσίας,  εάν ψηφιστεί το κατεπείγον και δεν 

ξέρω εάν με τον κανονισμό, εάν χρειάζεται αυξημένη πλειοψηφία. 

Πρόεδρος: Επί των  παρόντων που είμαστε  εδώ, 9 περνάει. 

κ. Δημητριάδης:  Ωραία, επί της ουσίας, εφόσον το θέμα συζητηθεί και περάσει το 

κατεπείγον, θα ψηφίσουμε φυσικά ναι. 

Πρόεδρος: Θέλω να ξεκαθαρίσω, ότι, ό,τι γράφω και ότι θα γράψω στο μέλλον και ότι 

έχω γράψει στο παρελθόν, το έχω γράψει με το όνομά μου. Αυτό το δηλώνω, γιατί  

υποστηρίζω την άποψή μου, όποια και να είναι,  είναι η άποψή μου και έχω 

επιχειρήματα γι’ αυτό. Οπότε, να ξέρετε, ό,τι γραφτεί στο μέλλον, θα γραφτεί με 

υπογραφή Ιωάννα Γρίβα.  

Δεύτερον, εγώ δεν καταλαβαίνω, γιατί υπάρχει προβληματισμός σε σχέση με το όνομά 

μου και σε σχέση με τις ιχθυοκαλλιέργειες. Δεν έχω μετοχές στις ιχθυοκαλλιέργειες, δεν 

έχω καμία επιχείρηση, ούτε η οικογένειά μου έχει καμία επιχείρηση. Δεν καταλαβαίνω, 

γιατί συνδέεται το όνομά μου. Δεν έχω καταλάβει τη σύνδεση, που έχετε κάνει στο 

μυαλό σας. Δεν έχω κανένα όφελος. Εμένα, το όφελός μου είναι, μόνον, ο Πόρος να 

πάει μπροστά και αν η πλειοψηφία, μαζί με μένα, ό,τι  θεωρεί, ότι αυτό κάνει κακό, θα 

υποστηρίξουμε αυτό.  

Κι εγώ εκφράζω, είμαι μέλος μιας παράταξης.  Και ακόμα να ήμουν αντίθετη, που δεν 

είμαι, το τονίζω, αλλά ακόμη και να ήμουν, θα στήριζα την άποψη της πλειοψηφίας. 

Ευχαριστώ. 

Δήμαρχος:  Εγώ θέλω να… 

κ. Δημητριάδης:  Εναντίον της ΠΟΑΥ... Δηλαδή όποια θέση..; Ότι πει ο Δήμαρχος…;; 

Δεν το λέω…. 

Πρόεδρος:. Είμαι και προσωπικά αντίθετη… 

κ. Δημητριάδης:  Εντάξει… 

Πρόεδρος:. Είμαι και προσωπικά αντίθετη, αλλά και σε άλλο θέμα, εάν ήμουν αντίθετη 

και ήμουν η μειοψηφία σε μια ομάδα, θα στήριζα την απόφαση της πλειοψηφίας. 

Ελπίζω ότι είμαι ξεκάθαρη. 

κ. Δημητριάδης:  Χαίρομαι για… 
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Δήμαρχος: Εγώ, θέλω να πω, ότι εάν δεν αρκεί, ότι έχω δηλώσει προεκλογικά, 

μετεκλογικά και … ίσως πρέπει να ηχογραφώ και τις συνομιλίες με τους Υπουργούς 

που κάνω…. δεν αρκεί…  τότε δεν μπορώ να κάνω κάτι άλλο για σας. Και το τι θα 

κάνουμε στο μέλλον θα το δείτε. Πάντως,  η τακτική  η δική σας, εδώ και δέκα πέντε 

χρόνια, δεν απέδωσε. Και ούτε ΠΟΑΥ υπήρχε το ’11, ιχθυοκαλλιέργειας υπήρχαν. Οι 

ΠΟΑΥ προέκυψαν το ’22. Πότε προέκυψαν;  Λοιπόν, εσείς, εάν προσπαθείτε να 

στήσετε ένα δικαστήριο, εγώ νομίζω ότι δεν έχει τόπο. 

Πρόεδρος: Ορίστε, παρακαλώ…έχετε το λόγο να αιτιολογήσετε. 

κ. Δημητριάδης:  Κανένα δικαστήριο. Πραγματικά, σας δίνω μια ευκαιρία και ζητάω 

μάλιστα…Ευκαιρία αν θέλατε να την πάρετε από τη μεριά σας.  Από την μεριά μου, 

έχω δικαίωμα να ζητάω, να μου διευκρινίσετε, τί ήταν όλα αυτά που είχατε γράψει το 

‘11.  

Δεν θέλετε να τα σχολιάσετε καθόλου. Και επίσης αυτό που είπατε, δεν θα μασάω τα 

λόγια μου εγώ, θα λέω… θα λέω τη λέξη ψέμα, είναι ψέμα.. 

Δήμαρχος: Θέλετε να σχολιάσουμε τι είπατε,  κάποτε στο Πολεμικό Ναυτικό, μέσα, 

σαν ναύτης;  Να φέρουμε και μάρτυρες εδώ; Να γίνουμε κατίνες; Θέλετε; 

κ. Δημητριάδης:  Μπήκατε στο Υπουργείο Περιβάλλοντος, σε μια στιγμή που υπήρχε 

διαβούλευση για τις ΠΟΑΥ σε όλη την Ελλάδα. Ήταν το χωροταξικό όλων των 

ιχθυοκαλλιεργειών, για  τις  ΠΟΑΥ συγκεκριμένα.  Είναι ψέμα που λέτε ότι δεν υπήρχαν 

το ‘11.  Δεν μπορώ να το πω αλλιώς κύριε Κουτουζή.  Να πω ότι δεν θυμάστε, δεν το 

λέω, γιατί θυμάστε μια χαρά, γράψατε ολόκληρο κείμενο για την  ΠΟΑΥ, τη βιομηχανική 

ζώνη.  Έμπαινε ο μίσος Πόρος,  σε εκείνη τη διαβούλευση του Υπουργείου και έλεγε 

να μη γίνει. Κι εγώ, ήμουνα, με την λάθος τακτική μου, στα πεζοδρόμια, στις 

συγκεντρώσεις και παντού και προσπαθούσα να εξηγήσω στον κόσμο, τι συμβαίνει και 

τι προβλέπει το χωροταξικό.  Κι εσείς,, αποφασίσατε τότε, να μπείτε στην ιστοσελίδα 

του Υπουργείου και να κάνετε μια αναλυτική… δεν θέλω να… δηλαδή, ας πούμε αν 

είχα  προετοιμαστεί, θα την είχα φέρει να σας τη διαβάσω.  Αλλά δεν είμαι 

προετοιμασμένος, ούτε καν να χάσω το χρόνο να τη βρω στο ίντερνετ. Αναλυτικά για 

τη βιομηχανική ζώνη, για την ΠΟΑΥ, ότι ο Πόρος, δεν μπορεί να βασίζεται στον 

τουρισμό, όλα αυτά.  Και αντί να πείτε τώρα, ναι, άλλαξα γνώμη… δεν λέτε αυτό, δεν 

λέτε τίποτα. Εγώ το κρατάω, βγάζω τα συμπεράσματά μου. Αλλά για μένα τα 

συμπεράσματά μου αυτά…. 

Πρόεδρος: Ευχαριστούμε πολύ. 

Δήμαρχος: Λάθος εντυπώσεις. 
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κ. Δημητριάδης: Έχετε την ευκαιρία να τις αλλάξετε. Αλλά εσείς δεν παίρνετε την 

ευκαιρία. 

Δήμαρχος: Την ίδια περίοδο, ήμουνα και στο καΐκι του Τζιώτη, που είχαμε πάει κάτω 

από, στο συνέδριο της Νομαρχίας, στο Ξενία, με καπνογόνα, για τη διαμαρτυρία 

εναντίον των ιχθυοκαλλιεργειών. 

κ. Δημητριάδης: Πολύ ωραία.. Κρατάτε θέσεις όπως πάντα και από τις δύο πλευρές 

Δήμαρχος: Υπάρχουν μάρτυρες. 

κ. Δημητριάδης: Άσπρο και μαύρο. 

Δήμαρχος: Ακούστε, αυτό που έκανα τότε δεν έχει σχέση με τις ιχθυοκαλλιέργειες. 

Έχει σχέση, γενικά, με την ευρύτερη πρωτογενή παραγωγή. Επειδή και εγώ της 

παραγωγής άνθρωπος είμαι. Και είπα όχι μόνο τουρισμό 

κ. Δημητριάδης: Για τις ιχθυοκαλλιέργειες κανονικά λέτε ψέματα κύριε Κουτουζή, 

αλλά… 

Πρόεδρος: Πάμε να ψηφίσουμε, παρακαλώ. 

κ. Δημητριάδης: Θα θυμίσω μια αναδημοσίευση και καλό είναι όσοι μας ακούνε και 

εσείς, οι κύριοι σύμβουλοι, να διαβάσετε τη θέση του δημάρχου. Δεν θέλει, να 

εκμεταλλευτεί την ευκαιρία, να πει, ότι πλέον ότι δεν την έχει αυτή τη θέση. Αυτό είναι 

το χειρότερο. Αυτό είναι το χειρότερο. 

Πρόεδρος: Εντάξει κύριε Δημητριάδη… κύριε Δήμαρχε… σας παρακαλώ. 

κ. Δημητριάδης: Εντάξει. 

Πρόεδρος: Επειδή υπάρχει… να το πάω συνολικά στο κατεπείγον και στο θέμα. 

(Η Πρόεδρος ρωτά τους Συμβούλους) … Στο κατεπείγον και στο θέμα, στο κατεπείγον 

και στο θέμα, στο κατεπείγον και στο θέμα…..(λαμβάνοντας θετική απάντηση, η οποία 

δεν καταγράφεται καθαρά). 

κ. Δημητριάδης: Όχι στο κατεπείγον, ναι στο θέμα. Είναι δύο αποφάσεις, έτσι; 

Πρόεδρος: Ναι, ναι. 

Πρόεδρος: Κυρία Κανατσίδη; 

κα Κανατσίδη: Όχι στο κατεπείγον, ναι στο θέμα. 

Κύρια Ροή; 

Πρόεδρος: Κύριος Παπαχρήστου; 

κ. Παπαχρήστου: Όχι στο κατεπείγον, ναι στο θέμα. 

Πρόεδρος:  Κατά πλειοψηφία λοιπόν το κατεπείγον και ομόφωνα το θέμα.2 

                                                           
2 Η εν λόγω απόφαση έλαβε αριθμό 23/2024 και Α.Δ.Α.:  6ΒΜΑΩΞΝ-2Χ5  

https://diavgeia.gov.gr/decision/view/6%CE%92%CE%9C%CE%91%CE%A9%CE%9E%CE%9D-2%CE%A75
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ΘΕΜΑ 1Ο (Η.Δ.): ΕΓΚΡΙΣΗ ΚΑΤΑΝΟΜΗΣ ΠΙΣΤΩΣΕΩΝ ΣΤΙΣ ΣΧΟΛΙΚΕΣ 

ΕΠΙΤΡΟΠΕΣ ΓΙΑ ΚΑΛΥΨΗ ΛΕΙΤΟΥΡΓΙΚΩΝ ΔΑΠΑΝΩΝ ΤΩΝ  

ΣΧΟΛΕΙΩΝ 

 

Πρόεδρος: Λοιπόν, το πρώτο θέμα, έγκριση κατανομής πιστώσεων στις Σχολικές 

Επιτροπές, για κάλυψη λειτουργικών δαπανών των  σχολείων. Εισηγήτρια, η κυρία 

Κουτουζή Ελένη. 

κα Κουτουζή: Με την υπ’ αριθμόν 4665, 15/1 του ‘24, απόφαση του Αναπληρωτή 

Υπουργού  Εσωτερικών, εγκρίθηκε η πρώτη κατανομή του Δήμου μας, ποσού 8.716,9 

€, από τους ΚΑΠ, για την κάλυψη των λειτουργικών αναγκών των σχολείων.  

Έχουν συσταθεί, οι Σχολικές Επιτροπές της Πρωτοβάθμιας και της Δευτεροβάθμιας 

Επιτροπής και πρέπει τώρα να εγκρίνουμε την κατανομή των χρημάτων, όπου 

αντιστοιχούν, στην πρωτοβάθμια επιτροπή 4.358,45€  και στη δευτεροβάθμια, το ίδιο 

ποσό 4.358€. Για τις λειτουργικές, επαναλαμβάνω, ανάγκες των σχολείων. 

Θέλω να πω, όπως είχα πει και την προηγούμενη φορά, ό,τι 29 Δεκεμβρίου, βρήκαμε 

στο υπόλοιπο της τράπεζας, στην Πρωτοβάθμια Σχολική Επιτροπή 12€. Πολύ σωστά 

βρήκαμε 12€,  γιατί ο κύριος Λίτσας, όντως έδειχνε το καλύτερο πρόσωπο στα σχολεία 

και τα λοιπά, μας βοηθούσε και τα λοιπά. Βέβαια, θα είμαστε ακόμα πιο 

ευχαριστημένοι, εάν δεν υπήρχαν ορισμένες οφειλές του ’23. Όπου, μετά από 

συνάντηση με τον κύριο Λίτσα, οι οφειλές αγγίζουν τις 4.000€ για το ‘23.  Άρα, από την 

κατανομή αυτή των 8.700€ που πρέπει να μοιραστούν, οι 4.000€  είναι χρήματα του 

’23, τα οποία φεύγουν από τα 8.700€.  Είναι οφειλές. Άρα, με λίγα λόγια, τα σχολεία 

αυτή τη στιγμή, έχουν πάρα πολύ λίγα χρήματα να διαχειριστούν. Αυτό εννοούσα, την 

προηγούμενη φορά, που είπα ότι δεν υπάρχουν χρήματα. Γιατί ήξερα  τις οφειλές. 

κ. Λίτσας: Τώρα θέλετε να σας πω; 

Πρόεδρος: Να εισηγηθεί πρώτα… τί εισηγήστε  κυρία Κουτουζή; 

κα Κουτουζή: Λοιπόν, εισηγούμαι την έγκριση και διάθεση πιστώσεων για τις Σχολικές 

Επιτροπές,  για την κάλυψη των λειτουργικών δαπανών των σχολείων, σύμφωνα με 

την υπ’ αριθμόν 2, του ’24, απόφαση της Δημοτικής Επιτροπής Παιδείας.  

Το ποσό 4.358,45€,  να κατανεμηθεί στην Πρωτοβάθμια Σχολική Επιτροπή και το ίδιο 

ποσό, 4.358,45€, να κατανεμηθεί στην Δευτεροβάθμια Σχολική Επιτροπή, για τις 

ανάγκες τους. 

Προέδρος: Το λόγο έχει ο κύριος Λίτσας. 
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κ. Λίτσας: Εδώ έχω να πω, καταρχάς ευχαριστώ την κυρία Κουτουζή ...  

……………….. 

Ο κύριος Λίτσας μιλάει εκτός μικροφώνου και σε αυτό το σημείο είναι αδύνατη η 

απομαγνητοφώνηση. 

……………….. 

κ. Λίτσας:  Όταν κάνεις έργα και σαφώς, είναι οι απαιτήσεις των σχολείων, είναι 

περισσότερες από τα λεφτά από έρχονται, θα αφήσεις κάποιο χρέος. Πάντα έτσι 

κάνανε. Καλύπτανε το ‘22 με τα λεφτά του ’23, το ’21 με το ‘20 και συνεχίζεται. Οι 

δάσκαλοι και οι  καθηγητές , οι κύριοι  συνάδελφοι,  ζητάγανε 10 πράγματα και εμείς 

προσπαθούσαμε και τους κάναμε  τα 8 ή 9, αναγκαστικά θα υπάρχει κάποιο χρέος. Και 

σας ενημέρωσα και νομίζω πως  είναι προς τιμή μου που το λέω, που σας ενημέρωσα 

για αυτό το χρέος.  

Θα μπορούσα να σας πω, δεν κάνουμε τίποτα. Ή θα μπορούσα να σας πω, με αυτούς 

που είχαμε συνεργαστεί, ότι δεν θα σας πάρω το φωτοτυπικό, δεν θα βάψω τις 

τουαλέτες για πολλοστή φορά, δεν θα βάλουμε προστατευτικά στις μπασκέτες, δεν θα 

κάνω το ένα, δεν θα κάνω το άλλο. Όταν κάνεις κάποιο έργο. πρέπει να αφήσεις και  

κάποιο χρέος και δεν σου φτάνουν τα λεφτά. 

κα Κουτουζή: Να πω κάτι; 

κ. Λίτσας: Δεν μπορούμε να κάνουμε κάτι άλλο. Τα λεφτά που έρχονται, σε τριμηνιαία 

ή σε τετραμηνιαία βάση, από το Υπουργείο Εσωτερικών, δυστυχώς τα τελευταία 

χρόνια, από τις 14.000€  που ήταν η δόση, πήγαν στις 10.000€ …. Και ενώ οι ανάγκες 

είναι πολλαπλάσιες, είτε μέσα στον κορωνοϊό, με τα επιπλέον αντισηπτικά, τους 

πολλαπλούς καθαρισμούς και όλα αυτά, τα λεφτά μειώθηκαν ... Εμείς, έπρεπε να 

κάνουμε κάτι… Δεν μπορούμε να κάνουμε κάτι άλλο. Και με στενοχωρεί το γεγονός,  

την προηγούμενη φορά και στο χώρο των Δημοτικών Συμβουλίων είχε ειπωθεί ότι 

υπάρχει  κακοδιαχείριση.. Ότι μου είχαν ζητήσει,  τους το είχα δώσει, είχα τρέξει σαν 

τρελός. Και εσείς προσωπικά, ξέρετε πόσες φορές είχα έρθει στο σχολείο σας. Τέλος 

πάντων. Νομίζω έληξε αυτό το θέμα. Είμαι θετικός. Αργήσατε όμως, να φέρετε και να 

μπείτε στη διαδικασία και τον ορισμό των επιτροπών ... Μόνο αυτή την  ένσταση… 

Πρόεδρος: Κύριε Λίτσα, πιστεύω ό,τι, το ότι αργήσαμε για 10 μέρες, δεν έγινε κάτι…. 

Εγώ, θα ήθελα να μην είχα αργήσει και να είχα χρήματα αυτή τη στιγμή. Γιατί, δεν 

έχουμε  μαντήλι να κλάψουμε, κύριε Χρήστο. 

…………………. 
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Ο κ. Λίτσας συνεχίζει να μιλά εκτός μικροφώνου και σε αυτό το σημείο δεν ακούγεται 

καθόλου, ώστε να είναι εφικτή η απομαγνητοφώνηση. 

………………….. 

 

Πρόεδρος: Κύριε Λίτσα… 

κα. Κουτουζή: …. Όλοι οι διευθυντές των σχολείων…. Καταρχήν καταλάβατε; Δηλαδή, 

μακάρι να το είχαμε φέρει πιο νωρίς και να υπήρχαν χρήματα. Γιατί αυτή τη στιγμή και 

αυτά που υπάρχουν, ήδη έχουν καλυφθεί μέσα στο 2024 και δεν υπάρχει τίποτα.  

κ. Λίτσας: Μα ναι, σας το είχα πει και την προηγούμενη φορά και θυμόσαστε πολύ 

καλά, γιατί λεφτά υπήρχαν, 3.000€  ή 4.000€.  Εγώ είχα εκλεγεί πάλι… Αν δεν είχαμε 

κάνει την αλλαγή της εκπροσώπησης στην τράπεζα, δεν θα μπορούσαμε να 

σηκώσουμε λεφτά…. Αργήσαμε, είχε… έχει πάει Μάρτιος και δεν είχανε μπει τα λεφτά 

ή δεν είχαμε κάνει την αποδοχή.  Δεν είναι 10 μέρες, εντάξει, τέλος πάντων. Δεν θα 

κοντραριστούμε για αυτό, αναγκαστικά θα καλύψουμε τις ανάγκες… 

Πρόεδρος: Ολοκληρώστε για να προχωρήσουμε. Ευχαριστώ. Υπάρχει άλλο; 

κ. Δημητριάδης: Να πω, για να μη μείνει, γιατί δεν τέθηκε τόσο ξεκάθαρα. Οι οφειλές 

που υπάρχουνε, όπως και υπάρχουν και στον προϋπολογισμό του Δήμου, με 

υπηρεσίες και προμήθειες που έχει πάρει ο Δήμος και εν προκειμένω, οι Σχολικές 

Επιτροπές, στα τέλη του προηγούμενου χρόνου, περνάνε στον επόμενο. Αυτό λοιπόν 

και στις Σχολικές Επιτροπές.  

Οι οφειλές αυτές, που αναφέρθηκε η κυρία Κουτουζή, καταγράφηκαν στο πρωτόκολλο, 

το φτιάξαμε, που έφτιαξε ο κύριος Λίτσας, με δική μας πρωτοβουλία και έχετε 

ενημερωθεί. 

Και αν  πάμε προς τα πίσω, θυμάστε τις προηγούμενες φορές και εδώ και πιο παλιά 

ακόμα, είχαμε πει για τον κύριο Γκιων, ότι εκείνος, φεύγοντας, άφησε οφειλές που δεν 

μας ενημέρωσε ποτέ και ψάχναμε να τις βρούμε, επί πάρα πολλούς μήνες.  

Πάντα λοιπόν, η σχολική επιτροπή όπως και ο Δήμος, εννοείται ότι έχει οφειλές, για 

πράγματα που έχουν γίνει. Στις Σχολικές Επιτροπές, που δεν υπάρχει το σύστημα 

δημόσιων συμβάσεων, είναι λίγο πιο απλό το πράγμα και είναι πιο εύκολο να 

ξεφύγουνε  οφειλές και να μην είναι καταγεγραμμένες. 

Έτσι λοιπόν, κάθε φορά, για κάθε τρίμηνο, υπάρχουν οφειλές, που πρέπει να 

πληρωθούν από το προηγούμενο. 

Πρόεδρος: Ναι, ναι, κατανοητό. 
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κ. Δημητριάδης: Και προφανώς, το προηγούμενο τρίμηνο, ήταν αυτό που ξεκινήσανε 

τα σχολεία.  Και η κυρία Κουτουζή, με την προηγούμενη ιδιότητά της, μέχρι πέρσι, 

ζητούσε σαν διευθύντρια και καλά έκανε και όλοι οι άλλοι, διευθύντριες και οι 

διευθυντές, χρήματα και πάντα… χρήματα και υπηρεσίες… 

Πρόεδρος: Εντάξει, το έχουμε εξαντλήσει το θέμα,  μην το ξανά συζητάμε… 

κ. Δημητριάδης: Το έχουμε εξαντλήσει το θέμα, αλλά… επίσης άλλο οι 10 μέρες και 

άλλο ενάμισης μήνας. 15 Ιανουαρίου λοιπόν, έρχεται το θέμα σήμερα επίσημα.  

Από 15 Ιανουαρίου, είναι διαθέσιμα τα χρήματα για το Δήμο. Και όπως λέγαμε λοιπόν 

εμείς…. 

Πρόεδρος: Ωραία, όμως για τη σύσταση των Επιτροπών, επειδή έκανα μια παλιά 

αναδρομή, Φλεβάρη πάντα συστήνονταν οι Επιτροπές, όχι πιο πριν,  κι εμείς Φλεβάρη, 

απλά ήταν η διαφορά ότι  υπήρχε μια συνέχεια επειδή  ήταν η ίδια δημοτική αρχή. Αλλά, 

πάλι είχε λήξει 31/12 … επομένως; 

κ. Δημητριάδης: Πολύ ωραία. Και ποτέ δεν είπαμε λοιπόν το Γενάρη ή  τον Φλεβάρη, 

ότι δεν υπάρχει πετρέλαιο, επειδή δεν υπάρχει Επιτροπή… 

Πρόεδρος: Όχι, εγώ σας λέω για τη διαχείριση των οικονομικών, άλλο σας λέω… 

κ. Δημητριάδης: Εγώ λέω και  για τα δύο … Επειδή λοιπόν ακούστηκε αυτό και το 

δήθεν που είπα… και μάλιστα…. Ότι δεν υπάρχουν λεφτά… 

Πρόεδρος: Τα έχουμε ξαναπεί… 

κ. Δημητριάδης: Γιατί υπάρχουν λεφτά, από τις 15 Ιανουαρίου και ερχόμαστε σήμερα 

28 του Φλεβάρη να τα πάρουμε… 

Πρόεδρος: Ωραία, πάμε να ψηφίσουμε. 

κ. Δημητριάδης: Λέτε ότι είναι  δέκα ημέρες… είπατε δέκα ημέρες…. είναι σαράντα 

πέντε.  Άλλο οι δέκα μέρες και άλλο οι σαράντα πέντε.   Δεν μπορούμε να κρυβόμαστε 

πίσω από το δάχτυλό μας. 

Πρόεδρος: Κύριε Δημητριάδη… 

κα Κουτουζή: Όχι, όχι ένα λεπτό, κύριε Δημητριάδη. Επειδή έχω δει και τα πρακτικά 

σας όλα και τα λοιπά… Κι εσείς, ένα μήνα και δέκα μέρες κάνατε να πάρετε αυτή την 

απόφαση και να τη φέρετε  στο συμβούλιο. Για αυτό σας είπα, δεν μιλάμε τώρα, για 

δέκα ή δεκαπέντε μέρες. Να πω και κάτι άλλο, κύριε Δημητριάδη. Πέρσι, που ήμουνα 

στη διεύθυνση του σχολείου, δύο φορές, δύο δόσεις, πήρα  στα χέρια μου, των 1.200€ 

και άφησα 972€ πλεόνασμα στο ταμείο, για να τη διαχειριστεί η καινούργια  

διευθύντρια. Κι εγώ έκανα έργα και εγώ αυτά… Δεν είπα, ότι ο κύριος  Χρήστος, 

κατασπατάλησε τα χρήματα. Απλά, είπα ότι  αυτά, δεν δόθηκαν στους διευθυντές, να 



23 
 

τα διαχειριστούν όπως θέλουν. Γιατί εγώ τα είχα στα χέρια μου και έλεγα, τι έχω 

προτεραιότητα; το μολύβι, έπαιρνα το μολύβι…. 

Πρόεδρος: Εντάξει κυρία Κουτουζή, το έχουμε εξαντλήσει. 

Κουτουζή  Δεν θα σταθούμε στο 10ήμερο,15νθήμερο. Θα σταθούμε ό,τι σ’ αυτή τη 

στιγμή, χρωστάμε αυτή τη στιγμή χρωστάμε 4.000€. 

Πρόεδρος: Εντάξει, ολοκληρώστε. 

Πρόεδρος Πάμε να ψηφίσουμε. 

κ. Δημητριάδης:  Ωραία, συγγνώμη, θέλω να δευτερολογήσω. 

Πρόεδρος: Έχετε τριτολογήσει … δεν έχετε δευτερολογήσει, το έχουμε εξαντλήσει… 

κύριε Δήμαρχε…, κύριε Δημητριάδη, το έχουμε  κλείσει  το θέμα. 

κ. Δημητριάδης: Τοποθετήθηκα μια φορά… κύρια Πρόεδρε, θυμηθείτε τοποθετήθηκα 

μια φορά και έχω δικαίωμα δευτερολογίας, τι να κάνω… 

Πρόεδρος:  Το έχουμε εξαντλήσει,  το έχουμε εξαντλήσει…. είναι κουραστικό. είναι 

κουραστικό… 

κ. Δημητριάδης: Μπορώ να δευτερολογήσω… 

Πρόεδρος: Τι να πείτε; Αφού το έχουμε εξαντλήσει. 

κ. Δημητριάδης: Κι επίσης, την πρώτη φορά με διακόψατε και δεν είπα και κάτι, δεν 

έχω πρόβλημα,  αλλά αφού με διακόπτετε και γίνεται λίγο πιο χαλαρός ο διάλογος… 

Πρόεδρος: Λοιπόν, έχετε δύο λεπτά, δύο λεπτά. όσο είναι ο χρόνος  της 

δευτερολογίας. 

κ. Δημητριάδης:  Λοιπόν, έθεσε εδώ η κυρία Κουτουζή ένα σημαντικό ζήτημα. 

Είναι  θέμα πολιτικής απόφασης και πώς, με ποιο τρόπο θα διαχειρίζεται τα χρήματα. 

Ο δικός μας τρόπος, ήτανε, ότι η κατανομή και πληρωμές, γινόντουσαν κεντρικά, από 

τον πρόεδρο της σχολικής επιτροπής. Ο άλλος τρόπος, ο εναλλακτικός και αν θέλετε 

να τον εφαρμόσετε, είναι δικαίωμά σας προφανώς, είναι ό,τι δίνουμε τα λεφτά στα 

σχολεία, τα μοιράζουμε διά 4 και από κει και πέρα ο κάθε δάσκαλος, ο κάθε διευθυντής, 

τα διαχειρίζεται με όποιον τρόπο θέλει.  

Εμείς, θεωρούσαμε σωστό και πάντα το κάναμε και πότε…. τα χρήματα να γίνεται 

κεντρική διαχείριση, κεντρικά. οι πληρωμές, γιατί εμείς έχουμε την πολιτική ευθύνη για 

τη διαχείρισή τους.  Και καμιά φορά, με τον τρόπο αυτό, μπορεί λιγάκι, ένα σχολείο που 

έχει μεγαλύτερη ανάγκη και εμείς το κρίνουμε, να ευνοηθεί, εντός εισαγωγικών και…. 

Πρόεδρος: Κατανοητό. Όχι κυρία Κουτουζή, σας παρακαλώ. 

κ. Δημητριάδης: …και ένα άλλο, που είναι σε καλύτερη κατάσταση, πράγματι να πάρει 

μικρότερο μερίδιο, για να επωφεληθεί ένα άλλο, που έχει ανάγκη. 
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Πρόεδρος: Ωραία, ολοκληρώστε. Ωραία να ψηφίσουμε… 

Πρόεδρος: Εγώ ναι. 

Πρόεδρος:  Κυρία Κουτουζή; 

κα Κουτουζή: Ναι. 

……………… 

Έντονες ομιλίες εκτός μικροφώνου, που δεν καταγράφονται και δεν 

απομαγνητοφωνούνται. 

………………. 

Πρόεδρος: Κύριε Ρούσσο, κύριε Δημητριάδη σας παρακαλώ… 

κ. Ρούσσος: …..(ομιλίες εκτός μικροφώνου) 

κ. Δημητριάδης: Εάν βαριέστε μην έρχεστε… 

Πρόεδρος: Κύριε Δημητριάδη, κύριε Ρούσο... 

κ. Ρούσσος:. …..(ομιλίες εκτός μικροφώνου) 

κ. Δημητριάδης:  Δεν πειράζει δεν πειράζει. 

Πρόεδρος: Κύριε Ρούσσο… 

κ. Δημητριάδης: Δικαιούμαι να μιλάω κύριε Ρούσσο… 

Πρόεδρος: Κύριε Δημητριάδη σας παρακαλώ… 

κ. Δημητριάδης: Θα σας πω ότι θέλω, θα σας πω ότι θέλω, γιατί έχω δικαίωμα να 

μιλάω… 

Πρόεδρος: Κύριε Ρούσσο… 

κ. Δημητριάδης: Εάν δεν σας αρέσει, μην έρχεστε…. 

 

Πρόεδρος: Εγώ ναι. 

Πρόεδρος: Η κυρία Κουτουζή; 

κα Κουτουζή: Ναι. 

Πρόεδρος: Η κυρία Μακρή; 

κα Μακρή: Ναι. 

Πρόεδρος: Ο κύριος Μάνεσης; 

κ. Μάνεσης: Ναι. 

Πρόεδρος: Ο κύριος Μουτζουβής; 

κ. Μουτζουβής: Ναι. 

Πρόεδρος: Ο κύριος Ροΐδης; 

κ. Ροΐδης: Ναι. 

Πρόεδρος: Ο κύριος Ρούσσος;  
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κ. Ρούσσος: Ναι. 

Πρόεδρος: Ο κύριος Χαρακλάνης; 

κ. Χαρακλάνης: Ναι. 

Πρόεδρος: Ο κύριος Δημητριάδης; 

κ. Δημητριάδης: Ναι. 

Πρόεδρος: Η κυρία Κανατσίδη; 

κα Κανατσίδη: Ναι. 

Πρόεδρος: Η κυρία Καραμάνη; 

κα Καραμάνη: Ναι. 

Πρόεδρος: Ο Κύριος Λίτσας; 

κ. Λίτσας: Ναι. 

Πρόεδρος: Ο κύριος Παπαχρήστου; 

κ. Παπαχρήστου: Ναι. 

Πρόεδρος: η κύρια Ροή; 

κα Ροή: Ναι. 

  

Πρόεδρος: Ομόφωνα το πρώτο3. 

 

ΘΕΜΑ 2Ο (Η.Δ.): ΚΑΘΟΡΙΣΜΟΣ ΑΜΟΙΒΗΣ ΠΛΗΡΕΞΟΥΣΙΟΥ 

ΔΙΚΗΓΟΡΟΥ ΣΧΕΤΙΚΑ ΜΕ ΤΗΝ ΥΠ’ ΑΡΙΘΜΟΝ  485/2023 ΕΦΕΣΗ ΤΟΥ 

ΔΗΜΟΥ ΤΡΟΙΖΗΝΙΑΣ - ΜΕΘΑΝΩΝ 

 

Πρόεδρος: Πάμε στο δεύτερο. Καθορισμός αμοιβής, πληρεξούσιου δικηγόρου, 

σχετικά με την υπ’ αριθμόν έφεση  485/2023 του Δήμου Τροιζηνίας - Μεθάνων, την  

εισηγείται ο κύριος  κ. Κανατσίδης. 

κ. Κανατσίδης: Λοιπόν. Στις 05/03/24 συζητείται στο Εφετείο Πειραιά, η έφεση του 

Δήμου Τροιζηνίας Μεθάνων,  για ακύρωση της απόφασης του Πρωτοδικείου, κατά την 

οποία, ο Δήμος Τροιζηνίας, ζητούσε την ακύρωση της ταμειακής βεβαίωσης, του 

οικονομικού προϊσταμένου της διεύθυνσης του Δήμου Πόρου, που αφορά το ποσό των 

91.896,31€,  για χρήση σύνδεσης του αγωγού αποχέτευσης, για την περίοδο από 1/1  

του ‘18 έως  31/12/18.  

                                                           
3 Η εν λόγω απόφαση έλαβε αριθμό 24/2024 και Α.Δ.Α.: 6ΕΩΝΩΞΝ-ΨΗ1  

https://diavgeia.gov.gr/decision/view/6%CE%95%CE%A9%CE%9D%CE%A9%CE%9E%CE%9D-%CE%A8%CE%971


26 
 

Το πρωί έγινε Δημοτική Επιτροπή, η οποία ομόφωνα αποδέχτηκε και την υποβολή 

προσφοράς, του δικηγόρου Βασιλείου Χατζηγιάννη, Χατζηγιαννάκη, συγγνώμη,  για το 

χειρισμό της υπόθεσης και για την παράσταση, την υποβολή υπομνήματος και όλων 

των άλλων που θα χρειαστεί.  Η αμοιβή συνολικά είναι 819,64€  με το ΦΠΑ. 

 Πρόεδρος: Να ψηφίσουμε. Υπάρχει κάποιο…; Ναι κύριε Δημητριάδη. 

 κ. Δημητριάδης: Να πω απλώς, ότι η εισήγηση….  

…….. 

Ο κ. Δημητριάδης μιλάει εκτός μικροφώνου και δεν είναι εφικτή η απομαγνητοφώνηση. 

…… 

κ. Δημητριάδης:…Σήμερα,  δεν μας στείλατε την εισήγηση στο Δημοτικό Συμβούλιο.  

Μας στείλατε την εισήγηση προς τη Δημοτική Επιτροπή.  Δεν είναι αυτό το σωστό. Θα 

έπρεπε, να υπάρχει εισήγηση προς το Δημοτικό Συμβούλιο, η οποία, λαμβάνει υπόψη 

της, την απόφαση της δημοτικής επιτροπής.  Ακόμα δεν έχουμε τον αριθμό, γιατί 

λαμβάνεται νωρίτερα,  θα υπάρχει ένα κενό… 

Πρόεδρος: Ναι,  θα το κάνουμε, θα το κάνουμε, στο μέλλον. Θα το κάνουμε έτσι. Ναι, 

το έχουμε συζητήσει και αυτό. 

 κ. Δημητριάδης: Συμφωνούμε, είναι η διαδικασία…. είναι ο δικηγόρος που χειρίζεται 

την υπόθεση από την αρχή.  Είναι η διαδικασία που έχουμε ξεκινήσει εμείς και ήταν 

μάλλον λίγο αόρατη για σας.  Και είχε μπει στο πρόγραμμα της παράταξης  σας, λες κι 

εμείς δεν την κάναμε.  Κάναμε αγωγή, κάναμε προσφυγές, κάναμε… 

Πρόεδρος:  Επί του θέματος… 

κ. Δημητριάδης:…. τους ίδιους ακριβώς χειρισμούς…  και για τις προηγούμενες  

ανακοπές που είχε κάνει ο Δήμος Τροιζηνίας.  Και επειδή αυτό, για κάθε βεβαίωση 

καινούργιου εξαμήνου, την  οποία προσβάλει ο Δήμος Τροιζηνίας, χρειάζονται νέες 

νομικές ενέργειες από μέρους του, ορίζουμε ξανά δικηγόρο, εντάξει; 

Πρόεδρος:  Οπότε είστε σύμφωνος…   

κ. Δημητριάδης: Είμαστε σύμφωνοι, απλώς θυμίζω όλο το ιστορικό του, για να μην 

δοθεί  η ψευδαίσθηση ότι είναι κάτι καινούργιο. 

Πρόεδρος: εγώ ναι. Το δεύτερο θέμα εγώ ναι. 

Πρόεδρος: Η κυρία Κουτουζή; 

κα Κουτουζή: Ναι. 

Πρόεδρος: Η κυρία Μακρή; 

κα Μακρή: Ναι.  

Πρόεδρος: Ο κύριος Μάνεσης; 
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κ. Μάνεσης: Ναι. 

Πρόεδρος: Ο κύριος Μουτζουβής; 

κ. Μουτζουβής: Ναι. 

Πρόεδρος: Ο κύριος Ροΐδης; 

κ. Ροΐδης: Ναι. 

Πρόεδρος: Ο κύριος Ρούσσος;  

κ. Ρούσσος: Ναι. 

Πρόεδρος: Ο κύριος Χαρακλάνης; 

κ. Χαρακλάνης: Ναι. 

Πρόεδρος: Ο κύριος Δημητριάδης; 

κ. Δημητριάδης: Ναι. 

Πρόεδρος: Η κυρία Κανατσίδη; 

κα Κανατσίδη: Ναι. 

Πρόεδρος: Η κυρία Καραμάνη; 

κα Καραμάνη: Ναι. 

Πρόεδρος: Ο Κύριος Λίτσας; 

κ. Λίτσας: Ναι. 

Πρόεδρος: Ο κύριος Παπαχρήστου; 

κ. Παπαχρήστου: Ναι. 

Πρόεδρος: η κύρια Ροή; 

κα Ροή: Ναι. 

 

Πρόεδρος: Ομόφωνα το δεύτερο.4 

 

ΘΕΜΑ 3Ο (Η.Δ.): ΛΗΨΗ ΑΠΟΦΑΣΗΣ ΠΕΡΙ ΕΚΤΑΚΤΗΣ 

ΑΝΑΓΚΑΙΟΤΗΤΑΣ ΛΕΙΤΟΥΡΓΙΑΣ ΜΟΝΑΔΑΣ ΑΦΑΛΑΤΩΣΗΣ ΓΙΑ ΤΗΝ 

ΚΑΛΥΨΗ ΑΝΑΓΚΩΝ ΥΔΡΕΥΣΗΣ ΤΟΥ ΔΗΜΟΥ ΠΟΡΟΥ 

 

Πρόεδρος: Τρίτο θέμα, λήψη απόφασης, περί έκτακτης αναγκαιότητας, λειτουργίας 

μονάδας αφαλάτωσης, για την κάλυψη των αναγκών ύδρευσης του Δήμου Πόρου. Το 

εισηγείται ο κύριος Χαρακλάνης. 

                                                           
4 Η εν λόγω απόφαση έλαβε αριθμό 25/2024 και Α.Δ.Α.:  6ΧΞΡΩΞΝ-Λ3Γ 

https://diavgeia.gov.gr/decision/view/6%CE%A7%CE%9E%CE%A1%CE%A9%CE%9E%CE%9D-%CE%9B3%CE%93
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κ. Χαρακλάνης:  Το 2023,  ξεκίνησε η μονάδα αφαλάτωσης στην περιοχή του Αγίου 

Στεφάνου, ένα έργο, το οποίο είναι σημαντικό, αφορά όλους μας.  

Είναι σημαντικό για τους τουρίστες, για τους ανθρώπους, οι οποίοι επισκέπτονται το 

νησί.  Πρέπει, να έχουμε μια περαιτέρω πηγή υδροδότησης και εισηγούμαι να το 

ψηφίσουμε, για την κάλυψη των αναγκών αυτών.  

Είναι μια μονάδα 650 κυβικών μέτρων περίπου,  ανά εικοσιτετράωρο. Ξεκίνησε από 

το 2023, από το καλοκαίρι του ‘23. Και εισηγούμαι, να κάνουμε μια σύμβαση, να 

προχωρήσουμε. 

Πρόεδρος: Ο κύριος Δήμαρχος πρώτα και μετά ο κύριος κ. Δημητριάδης. 

Δήμαρχος: Στη συνέχεια της εισηγήσεως, θέλω να ενημερώσω, ότι έχει γίνει 

επικοινωνία με την εταιρεία την ΤΕΜΑΚ, η οποία   την έχει εγκαταστήσει και την έχει 

αφήσει από πέρσι εκεί, γι αυτή την περίπτωση,  της συνέχισης της συμβασιοδότησης.  

Έχουμε προφορική δέσμευση και προσπαθούμε, με επισκέψεις και επαφές με το 

Υπουργείο Ναυτιλίας, να γίνει μια χρηματοδότηση. Έχουμε ζητήσει, πρώτα από όλα,  

να είναι ετήσια η σύμβαση, λόγω του κλίματος και της δυσχέρειας φέτος  στα νερά.  

Είναι στη συζήτηση,  είμαστε σε καλό δρόμο.  Η πρόταση της εταιρείας είναι πολύ 

ελκυστική.   

Με 135.000€  νομίζω, την άφησε για 3 μήνες.  Φέτος,  μας προτείνει, με 250.000€,  να 

την αφήσει ολόκληρο το έτος και μετά, να την αφήσει δωρεά στο Δήμο μας, στα πλαίσια 

περαιτέρω συνεργασιών.  

Είναι μια πολύ ελκυστική πρόταση, θα δώσει λύση για μακρότερο διάστημα.  Θα 

επισκεφτούμε πάλι το Υπουργείο Ναυτιλίας, μας έχουν καλέσει την άλλη βδομάδα για 

να το συζητήσουμε.   

Εάν δεν μπορέσουν, να μας χρηματοδοτήσουν τα έξτρα λεφτά, από τα 130 ως τα 150,  

εμείς θα προχωρήσουμε σε άλλους τρόπους. Είτε με ίδιους πόρους, είτε με  

δανειοδότηση, να κρατήσουμε αυτά τα μηχανήματα που είναι ζωτικής σημασίας. 

Πρόεδρος: Κύριε Δημητριάδη, θέλετε; 

κ. Δημητριάδης:  Ναι.  Κι εμείς συμφωνούμε προφανώς,  να  ξανά τοποθετηθεί και να 

ξαναλειτουργήσει η αφαλάτωση και να μονιμοποιηθεί.  Άλλωστε  είχαμε πει και εμείς, 

ότι είχαμε συνεννοηθεί με την εταιρεία,  να αφήσει εδώ τη μονάδα και να μην την πάρει, 

γιατί ακριβώς, ήταν βέβαιο ότι ο Δήμος πρέπει να την ξαναχρειαστεί.   

Κι  εδώ, η εισήγηση, έχει κάποιες ανακρίβειες.  Συγκεκριμένα,  αυτή η απόφαση η οποία 

παίρνουμε τώρα, είναι η αναγκαιότητα. Διαπιστώνει και βεβαιώνει το Δημοτικό 

Συμβούλιο, την αναγκαιότητα της λειτουργίας μονάδων αφαλάτωσης  στον Πόρο.  Αυτό 
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σύμφωνα με το νόμο,  τον οποίο σωστά επικαλείται σαν διάταξη η εισήγηση, είναι 

αναγκαίο για την περιβαλλοντολογική αδειοδότηση της μονάδας.  

Εμείς όμως  τώρα,  ο Δήμος,  πέραν από την περιβαλλοντολογική αδειοδότηση,  είναι 

μια διαδικασία, η οποία προχωράει με πολύ αργούς ρυθμούς, γιατί έχει πολλές μεγάλες 

δυσκολίες, αλλά προχωράει. Και για εκείνην, χρειάζεται αυτή η απόφαση. Για τη 

λειτουργία φέτος,  με προσωρινή, με άδεια προσωρινής εγκατάστασης και λειτουργίας 

των μονάδων αυτών, δεν χρειάζεται αυτή η απόφαση.  Η εισήγηση λέει ότι χρειάζεται.  

Δεν χρειάζεται για τη φετινή λειτουργία, που είναι η κατεπείγουσα. Χρειάζεται για την 

μόνιμη περιβαλλοντολογική άδεια, που ούτως ή άλλως πρέπει να την πάρουμε και 

σωστά την παίρνουμε. Είναι μια λεπτομέρεια,  λίγο μπερδεύει το πράγμα όμως, γιατί 

μας στείλατε μαζί και μια μελέτη επικαιροποιημένη, με αριθμό του ’24, για την 

προμήθεια δύο μονάδων και όχι για την ενοικίαση… 

Δήμαρχος: Είναι εκ παραδρομής,  του κυρίου Νικολετοπούλου, που εισηγήθηκε και 

λείπει στο εξωτερικό και δεν μπορούσαμε να την διορθώσουμε. 

κ. Δημητριάδης:  Εντάξει, παρόλα αυτά εκείνη η μελέτη, έτσι και αλλιώς, δεν είναι 

αντικείμενο να την εγκρίνουμε σήμερα, από ότι καταλαβαίνω. Χρειάζεται πράγματι 

επικαιροποίηση.  Είναι του  ’17,  που την είχαμε ψηφίσει και την είχαμε εγκρίνει. Θέλει 

επικαιροποίηση,  γιατί η τότε μελέτη, έλεγε,  προέβλεπε μέσα και όλα τα συνοδά έργα, 

τα οποία γίνανε πέρσι.  

Παρόλα αυτά, η επικαιροποιημένη μελέτη του ’24,  που εκ παραδρομής μας ήρθε, 

επαναλαμβάνει μέσα τα έργα που γίνανε πέρσι. Επομένως, αν είναι να την 

επικαιροποιήσετε και τεχνικά από το μελετητή, τον κύριο Νκολετόπουλο  και να την 

ξανά εγκρίνουμε, θα πρέπει, να φύγουν από μέσα, αυτά που φτιάχτηκαν πέρσι και 

όποια άλλα τυχόν χρειάζονται να προστεθούν. 

Δήμαρχος:  Έχετε δίκιο, αυτή η μελέτη για τις δύο μονάδες, τις μεγάλες, είναι εκ 

παραδρομής μέσα στο φάκελο της εισήγησης.  Όντως,  θέλει περιβαντολλογική, μελέτη 

περιβαλλοντικών επιπτώσεων,  η οποία προχωράει, καθώς επίσης γίνανε έργα 

συνοδά πέρσι.  Αλλά,  επειδή θα είναι μεγάλης παραγωγής,  στη μελέτη αυτή, έχουν 

περιγραφεί μεγαλύτερα συνοδά έργα και έχουν μπει κοστολόγια μέσα, για να είναι 

σωστά. 

κ. Δημητριάδης:  Ωραία,  πάντως παρόλα αυτά, λέει τις διασυνδέσεις, που έχουν ήδη 

φτιαχτεί, κάτι μπετά που υπάρχουν στο χώρο.. Τέλος πάντων, δεν ψηφίζουμε 

αυτό…κλείνω… 
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Εξακολουθεί και  υπάρχει, ένα πρόβλημα νομικό, ότι η άδεια προσωρινής 

εγκατάστασης και λειτουργίας, η οποία παρατεινόταν δια  νόμου για όλα τα νησιά, που 

χρησιμοποιούσαν τέτοιες νοικιασμένες μονάδες, έχει λήξει 31/12  του ‘23 και δεν 

φαίνεται να υπάρχει ανανέωση, αυτού του νόμου, για όλα τα νησιά. Άρα, νομίζω, 

ελπίζω ότι με κάποια τροπολογία, με κάποιο νόμο, θα δοθεί μία παράταση, συνολικά, 

για όλες τις προσωρινές άδειες που υπάρχουν, γιατί με τέτοια λειτουργήσαμε  κι εμείς 

πέρσι, ώστε να πιάσουμε και το ‘24. Κοιτάχτε το αυτό,  γιατί με την απόφαση την 

τωρινή, δεν λύνεται αυτό το θέμα. 

…………………….. 

Ο κύριος Χαρακλάνης μιλάει εκτός μικροφώνου και δεν είναι δυνατόν να 

απομαγνητοφωνηθεί. 

…………………….. 

Πρόεδρος:  Το μικρόφωνό σας,  το μικρόφωνό σας…. 

κ. Χαρακλάνης: ….. η αναγκαιότητα της λήψης απόφασης, νομίζω έγκειται σε αυτό το 

γεγονός,  για να μπορέσουμε να αντιμετωπίσουμε τα προβλήματα, τα οποία έρχονται. 

Έτσι;  Και πρέπει να γίνουν και κάποια περαιτέρω έργα, δομικά έργα, τα οποία πρέπει 

να γίνουν οπωσδήποτε.  Είμαστε εντάξει, θεωρώ ότι είναι απαραίτητο αυτό. 

Πρόεδρος: Επομένως, συμφωνούμε να το ψηφίσουμε και στην απόφαση… θα 

δομηθεί,  θα το δούμε…. 

κ. Δημητριάδης: ... (μιλάει εκτός μικροφώνου και δεν είναι εφικτή η 

απομαγνητοφώνηση) ... θα το βάλουμε στο διατακτικό… 

Πρόεδρος: Ναι ωραία. Λοιπόν, ψηφίζουμε για το θέμα νούμερο τρία. 

Πρόεδρος: Εγώ ναι. 

Πρόεδρος: Η κυρία Κουτουζή; 

κα Κουτουζή: Ναι. 

Πρόεδρος: Η κυρία Μακρή; 

κα Μακρή: Ναι.  

Πρόεδρος: Ο κύριος Μάνεσης; 

κ. Μάνεσης: Ναι. 

Πρόεδρος: Ο κύριος Μουτζουβής; 

κ. Μουτζουβής: Ναι. 

Πρόεδρος: Ο κύριος Ροΐδης; 

κ. Ροΐδης: Ναι. 

Πρόεδρος: Ο κύριος Ρούσσος;  
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κ. Ρούσσος: Ναι. 

Πρόεδρος: Ο κύριος Χαρακλάνης; 

κ. Χαρακλάνης: Ναι. 

Πρόεδρος: Ο κύριος Δημητριάδης; 

κ. Δημητριάδης: Ναι. 

Πρόεδρος: Η κυρία Κανατσίδη; 

κα Κανατσίδη: Ναι. 

Πρόεδρος: Η κυρία Καραμάνη; 

κα Καραμάνη: Ναι. 

Πρόεδρος: Ο Κύριος Λίτσας; 

κ. Λίτσας: Ναι. 

Πρόεδρος: Ο κύριος Παπαχρήστου; 

κ. Παπαχρήστου: Ναι. 

Πρόεδρος: η κύρια Ροή; 

κα Ροή: Ναι. 

 

Πρόεδρος: Ομόφωνα και το τρίτο.5 

 

ΘΕΜΑ 4Ο (Η.Δ.): ΤΡΟΠΟΠΟΙΗΣΗ ΑΠΟΦΑΣΗΣ 101/2023 ΠΕΡΙ 

ΚΑΘΟΡΙΣΜΟΥ ΚΡΙΤΗΡΙΩΝ ΓΙΑ ΤΗΝ ΠΑΡΟΧΗ ΕΠΙΔΟΜΑΤΟΣ ΣΙΤΙΣΗΣ 

ΚΑΙ ΔΙΑΜΟΝΗΣ ΣΕ ΙΑΤΡΟΥΣ ΚΑΙ ΕΚΠΑΙΔΕΥΤΙΚΟΥΣ 

 

Πρόεδρος: Τέταρτο θέμα. Τροποποίηση της απόφασης, περί καθορισμού κριτηρίων, 

για την παροχή επιδόματος σίτισης, διαμονής, σε γιατρούς και εκπαιδευτικούς. Θα το 

εισηγηθεί η κυρία κα. Κουτουζή. Στείλαμε μια ορθή επανάληψη, σήμερα το πρωί. 

Ευχαριστώ. 

κα. Κουτουζή: Με την υπ’ αριθμόν 101, του 2023, απόφαση του Δημοτικού 

Συμβουλίου, είχαν καθοριστεί τα κριτήρια, για την παροχή επιδόματος, σίτισης και 

διαμονής, σε γιατρούς και εκπαιδευτικούς της περιοχής μας. Λοιπόν, αυτά τα κριτήρια 

ήταν: 

                                                           
5 Η εν λόγω απόφαση έλαβε αριθμό 26/2024 και Α.Δ.Α.: ΨΑΗ8ΩΞΝ-7ΟΣ 

https://diavgeia.gov.gr/decision/view/%CE%A8%CE%91%CE%978%CE%A9%CE%9E%CE%9D-7%CE%9F%CE%A3
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1) Μηνιαίο επίδομα 200€, για την περίοδο Σεπτεμβρίου 2023 έως Ιούνιο, του ’24, για 

δέκα μήνες, σε αναπληρωτές καθηγητές Δευτεροβάθμιας Εκπαίδευσης, χωρίς 

εντοπιότητα, που τοποθετούνται στο Γυμνάσιο και το Λύκειο Πόρου, για πάνω από το 

50% των διδακτικών ωρών απασχόλησης  τους. 

2) Μηνιαίο επίδομα 50€, για την περίοδο Σεπτεμβρίου ’23, Ιουνίου ’24, σε 

αναπληρωτές καθηγητές Πρωτοβάθμιας Εκπαίδευσης, χωρίς εντοπιότητα που 

τοποθετούνται στα Δημοτικά και στα Νηπιαγωγεία του Πόρου, για πάνω από το 50%, 

των διδακτικών ωρών, απασχόλησής τους.  

Και μηνιαίο επίδομα 1.000€, για το ‘23 και το ’24, για κάθε γιατρό που είναι στο 

πολυιατρείο μας. Και 200€ για κάθε μέλος, βοηθητικού προσωπικού του ιατρείου. 

Τώρα εμείς, ερχόμαστε και τροποποιούμε την απόφαση αυτή, που πήρε το Δημοτικό 

Συμβούλιο τότε, γιατί εξετάσαμε τα στοιχεία, που συλλέξαμε από τους φορείς. Και 

τροποποιούμε την απόφαση αυτή, ώστε να κατανείμουμε δίκαια το ποσό αυτό των 

χρημάτων, γιατί δεν μπορεί οι αναπληρωτές καθηγητές να παίρνουν 200€ το μήνα, της 

Δευτεροβάθμιας και οι  αναπληρωτές καθηγητές της Πρωτοβάθμιας να παίρνουν 50€. 

Έχουμε μοιράσει τα ποσά ισόποσα και έχουμε βάλει και τους δασκάλους μέσα. Γιατί, 

αναπληρωτές καθηγητές Δημοτικού Πρωτοβάθμιας, δεν είναι οι δάσκαλοι και οι 

νηπιαγωγοί. Είναι ειδικότητες των Δημοτικών Σχολείων, εικαστικοί, μουσικοί, οι της 

πληροφορικής. Έχουμε μοιράσει το ποσό σε ισόποσες δόσεις, 120€ οι καθηγητές της 

Δευτεροβάθμιας, 120€ οι καθηγητές της Πρωτοβάθμιας.  

Και έχουμε, σύμφωνα με το τι μπορεί να αντέξει ο προϋπολογισμός μας, προτείνει τις 

τροποποιήσεις. Μηνιαίο επίδομα 120€, για την περίοδο Σεπτεμβρίου ‘23, Ιουνίου ’24, 

σε αναπληρωτές καθηγητές Πρωτοβάθμιας και Δευτεροβάθμιας εκπαίδευσης, χωρίς 

εντοπιότητα, που τοποθετούνται στο Γυμνάσιο και στο Λύκειο Πόρου, για πάνω από το 

50% των διδακτικών ωρών απασχόλησής τους, εφόσον διαμένουν στον Πόρο, 

προσκομίζοντας ενεργό μισθωτήριο και έχουν ετήσιο, ατομικό φορολογητέο  εισόδημα, 

μικρότερο των 14.000€. 

2) Μηνιαίο επίδομα 120€, για την περίοδο Σεπτεμβρίου ’23,  Ιουνίου ‘24, σε 

αναπληρωτές, δασκάλους και νηπιαγωγούς, χωρίς εντοπιότητα, που τοποθετούνται 

στα δημοτικά και στα νηπιαγωγεία του Πόρου, για πάνω από το 50% των διδακτικών 

ωρών απασχόλησής τους, εφόσον διαμένουν στον Πόρο, προσκομίζοντας, ενεργό 

μισθωτήριο και έχουν ατομικό, ετήσιο φορολογητέο εισόδημα, μικρότερο των 14.000€.  
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Ο Δήμος, μετά την προτεινόμενη τροποποίηση, θα συλλέξει τις αιτήσεις και τα 

απαιτούμενα δικαιολογητικά και θα αναμορφώσει τον προϋπολογισμό και θα αποδώσει 

στους δικαιούχους, το επίδομα που πρέπει.  

Εισηγούμαι λοιπόν, τη λήψη απόφασης, τροποποίησης, της απόφασης 101, του 2023, 

απόφαση του Δημοτικού Συμβουλίου, για τα κριτήρια 1 και 2, σχετικά με τους 

εκπαιδευτικούς. 

Πρόεδρος: Θέλετε να μιλήσετε; 

κ. Δημητριάδης: Εμείς θεωρούμε, ότι η απόφαση 101 του ‘23 αντιμετωπίζει το θέμα 

σωστά… Αντιμετωπίζει το θέμα σωστά και διαφωνούμε να τροποποιηθεί. Εντάξει, 

φυσικά, δική σας είναι η απόφαση και η πολιτική ευθύνη και ο ρόλος, να δώσετε τα 

επιδόματα που χρειάζεστε, που κρίνετε σωστά.  Εγώ, απλώς έχω να θυμίσω, ότι, όταν 

είχε ψηφιστεί η απόφασή αυτή, στις 31 Αυγούστου, είχε κάνει κριτική ο σημερινός 

Δήμαρχος, από την αντιπολίτευση τότε, ότι  τα ποσά είναι λίγα και για τη Δευτεροβάθμια 

Εκπαίδευση.  Και τελικά το μικρό ποσό, που ήταν τα 200, σήμερα γίνεται 120.  Η λογική, 

που εμείς είχαμε βάλει πολύ χαμηλό ποσό για την Πρωτοβάθμια, ήτανε, ότι δεν 

θεωρούμε ότι η έλλειψη επιδόματος, μπορεί να είναι λόγος, για τον οποίον,  χηρεύουν 

θέσεις, ή κάποιοι δάσκαλοι δεν έρχονται στην περιοχή μας.   

Σίγουρα, τους είναι χρήσιμο ένα επίδομα και αν είναι μεγαλύτερο ακόμα πιο πολύ τους 

είναι χρήσιμο, αλλά δεν παίζει ρόλο, σε κενά που δημιουργούνται. Αντιθέτως, στη 

Δευτεροβάθμια, θεωρούμε ότι περισσότερο μπορεί να παίζει ρόλο αυτό, γιατί τα κενά 

στη Δευτεροβάθμια είναι πιο συχνά και πιο σημαντικά. Κι εκεί θεωρήσαμε ότι,  εάν ας 

πούμε,  έχουμε να διαχειριστούμε 250€ το μήνα, το μεγάλο βάρος αυτών των 250€,  

200€  λοιπόν, κατά τη δική μας κρίση, έπρεπε να είναι για τη Δευτεροβάθμια. Αυτή ήταν 

η λογική μας.  

Η λογική του κυρίου Κουτουζή, ήταν να αυξήσουμε και τα δύο. Σήμερα, προτείνει να 

μειώσουμε τη Δευτεροβάθμια, που έχουμε το μεγάλο πρόβλημα.  

Και υπήρχε και άλλη ένσταση, για το τρίτο κριτήριο από τον κύριο Κουτουζή. Ότι, είναι 

τελείως ανεδαφικό και άτοπο με  τους γιατρούς. Εδώ δεν το πειράζουμε, το κρατάμε. 

Και με την ευκαιρία, θυμίζω όλη αυτή την ιστορία, προφανώς να μην πούμε σήμερα, 

αλλά περιμένουμε με μεγάλο ενδιαφέρον και πραγματικό ενδιαφέρον, να δούμε πώς 

θα αντιμετωπίσετε τις δεσμεύσεις και υποσχέσεις που είχατε δώσει και προεκλογικά, 

αλλά και σε εκείνη τη συνεδρίαση για τους γιατρούς, ότι το θέμα αντιμετωπίζεται με την 

πρόσληψη γιατρού που θα έρχεται, θα είναι ο γιατρός του δεκαλέπτου.  
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Κι εγώ έλεγα, δεν μπορεί ο Δήμος, να προσλάβει ο Δήμος γιατρό, εσείς λέγατε μπορεί. 

Περιμένουμε να το δούμε και αυτό λοιπόν, γιατί βλέπω, ότι εδώ διατηρείτε τη δική μας 

πρόβλεψη, για το επίδομα στα στελέχη του πολυδύναμου. Για μένα, σωστά, γιατί είναι 

αναγκαίο.  Αλλά, όταν κανείς έχει το βάρος της ευθύνης και είναι στο Δήμο και όπως 

είπε η κυρία Κουτουζή, διοικεί και όπως είπε και η κυρία Κουτουζή, αναλόγως τι λεφτά 

έχει ο προϋπολογισμός, πρέπει αναγκαστικά να μοιράσουμε και να δούμε. Τότε, 

καταλαβαίνει, ότι δεν μπορούμε να λέμε από τη θέση της αντιπολίτευσης, αύξησε τα 

όλα… 

Πρόεδρος: Ολοκληρώστε παρακαλώ. 

κ. Δημητριάδης: …όπως λέγατε εσείς… είχε πει να αυξήσουμε και τη Δευτεροβάθμια 

λιγουλάκι, να ανέβει λίγο, έλεγε και τελικά την μειώνει περίπου 30%. 

Πρόεδρος: Μια ερώτηση να κάνω. Εσείς δηλαδή, Πρωτοβάθμιας Εκπαίδευσης 

καθηγητές, θεωρούσατε τους δασκάλους και τους νηπιαγωγούς; 

κ. Δημητριάδης:  Όχι.   Πρωτοβάθμια… 

Πρόεδρος:  Όχι λέω, Πρωτοβάθμια… όταν λέγατε στην εισήγηση, τη δική σας, που 

ψηφίσατε,  αναπληρωτές καθηγητές Πρωτοβάθμιας εκπαίδευσης…. 

κ. Δημητριάδης:  Δασκάλους και νηπιαγωγούς. 

Πρόεδρος: Γιατί αυτό είναι παρανόηση, γιατί υπάρχουν και καθηγητές της 

Πρωτοβάθμιας, δηλαδή καθηγητές. Γιατί  καθηγητές δεν υπάρχουν στην Πρωτοβάθμια. 

Υπάρχουν καθηγητές, που χρησιμοποιούνται και στα σχολεία, τα Δημοτικά, όπως 

αγγλικών, εικαστικών και τα λοιπά. Δηλαδή εδώ, εάν κάποιος το πήγαινε κατά γράμμα  

της εισήγησης, τους δασκάλους  και τούς  νηπιαγωγούς τους πετούσε έξω. 

κ. Δημητριάδης: Τους δασκάλους και τους νηπιαγωγούς, διδακτικό προσωπικό  

Πρωτοβάθμιας Εκπαίδευσης. 

Πρόεδρος: Όχι,  έλεγε αναπληρωτές καθηγητές. 

κ. Δημητριάδης: Δεν την έχω μπροστά μου, μπορεί να είναι τυπογραφικό λάθος, στην 

καθαρογραφή της απόφασης. 

Πρόεδρος:  Αυτό έλεγε, στην ουσία τους πετούσε έξω. 

κ. Δημητριάδης: Πρέπει να είχαμε συζητήσει κάνα δύο ώρες αυτό το θέμα, μια ώρα  

τότε… 

Πρόεδρος:  Δεν ήμουν εδώ τότε, τώρα το είδα. 

κ. Δημητριάδης:   Μιλούσαμε για όλους της Πρωτοβάθμιας, για όλους. 

Πρόεδρος:  Πάμε να ψηφίσουμε. 



35 
 

κ. Δημητριάδης:  Γι’ αυτό λοιπόν, θα καταψηφίσουμε εμείς. Γιατί θεωρούμε ότι είναι 

καλύτερο να ισχύσει η παλαιά απόφαση. 

Δήμαρχος:  Να πάρω λίγο το λόγο; 

Πρόεδρος:  Ναι. 

Δήμαρχος:   Κύριε Δημητριάδη, όντως τότε, είχα επιμείνει να δοθεί επίδομα. Δεν είχα 

οικονομικά δεδομένα. Τώρα, που τα κοίταξα τα οικονομικά δεδομένα του Δήμου, με τον 

προϊστάμενο της οικονομικής υπηρεσίας, καταλήξαμε στο συμπέρασμα ότι πρώτον, 

εγώ ήθελα να απονεμηθεί δικαιοσύνη και δεν συμφωνώ μαζί σας, ότι οι δάσκαλοι είναι 

παιδιά ενός κατώτερου Θεού. 

κ. Δημητριάδης: Δεν είπα κάτι τέτοιο. 

Δήμαρχος: Εγώ έτσι το βλέπω. Μα αυτό υπονοείτε. Γιατί αντιδράτε τώρα έτσι; Μα είπε 

ότι, δεν έχουν ανάγκη οι δάσκαλοι. Δεν τρώνε; Να τρώει φακή ο ένας και ρεβίθια ο 

άλλος; Τι θέλετε;  Όχι, όχι θα τα πούμε όπως πρέπει, όπως θέλω και εγώ τώρα. Λοιπόν 

και είπαμε ότι, ο προϋπολογισμός μας αντέχει να δώσει αυτά τα χρήματα και τα 

κατανείμαμε δικαίως. Στο μέλλον, με την οικονομική διαχείριση που θα κάνουμε, θα 

δούμε αν προκύψουν παραπάνω χρήματα, για να δώσουμε σε όλους, όσο είμαι εγώ, 

το ίδιο.  Τώρα, για τα ποσά των γιατρών, του νοσηλευτικού προσωπικού και τα λοιπά, 

εδώ είμαστε. 50 μέρες έχουν περάσει, δεν θα το αφήσουμε έτσι, να είστε σίγουρος. 

Πρόεδρος: Να ψηφίσουμε. Εγώ ναι. 

Πρόεδρος: Η κυρία Κουτουζή; 

κα Κουτουζή: Ναι. 

Πρόεδρος: Η κυρία Μακρή; 

κα Μακρή: Ναι.  

Πρόεδρος: Ο κύριος Μάνεσης; 

κ. Μάνεσης: Ναι. 

Πρόεδρος: Ο κύριος Μουτζουβής; 

κ. Μουτζουβής: Ναι. 

Πρόεδρος: Ο κύριος Ροΐδης; 

κ. Ροΐδης: Ναι. 

Πρόεδρος: Ο κύριος Ρούσσος;  

κ. Ρούσσος: Ναι. 

Πρόεδρος: Ο κύριος Χαρακλάνης; 

κ. Χαρακλάνης: Ναι. 

Πρόεδρος: Ο κύριος Δημητριάδης; 
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κ. Δημητριάδης: Όχι. 

Πρόεδρος: Η κυρία Κανατσίδη; 

κα Κανατσίδη: Όχι. 

Πρόεδρος: Η κυρία Καραμάνη; 

κα Καραμάνη: Όχι. 

Πρόεδρος: Ο Κύριος Λίτσας; 

κ. Λίτσας: Όχι. 

Πρόεδρος: Ο κύριος Παπαχρήστου; 

κ. Παπαχρήστου: Όχι. 

Πρόεδρος: η κύρια Ροή; 

κα Ροή: Όχι. 

 

Πρόεδρος: Το τέταρτο κατά πλειοψηφία.6 

 

ΘΕΜΑ 5Ο (Η.Δ.): ΑΝΑΚΛΗΣΗ ΑΠΟΦΑΣΗΣ ΠΕΡΙ ΟΡΙΣΜΟΥ 

ΕΚΠΡΟΣΩΠΟΥ ΣΤΗΝ ΚΟΙΝΗ ΕΠΙΤΡΟΠΗ ΠΑΡΑΚΟΛΟΥΘΗΣΗΣ 

ΠΡΟΓΡΑΜΜΑΤΙΚΩΝ ΣΥΜΒΑΣΕΩΝ ΤΟΥ ΔΙΚΤΥΟΥ ΣΥΝΕΡΓΑΣΙΑΣ 

ΠΕΡΙΦΕΡΕΙΑΚΗΣ ΕΝΟΤΗΤΑΣ ΝΗΣΩΝ ΑΤΤΙΚΗΣ 

 

Πρόεδρος: Πέμπτο. Ανάκληση απόφασης, περί ορισμού εκπροσώπου, στην κοινή 

Επιτροπή Παρακολούθησης, Προγραμματικών Συμβάσεων, του Δικτύου Συνεργασίας 

Περιφερειακής Ενότητας Νήσων Αττικής. Το εισηγούμαι εγώ. 

Είχαμε περάσει μια απόφαση, που είχαμε καθορίσει τις Επιτροπές Παρακολούθησης 

των Προγραμματικών Συμβάσεων. Οι συμβάσεις ήταν σωστές, όλες αυτές που είχαμε 

σαν αναφορά, μέσα στην εισήγηση. Απλά, έχει αλλάξει η αρμοδιότητα του οργάνου και 

πλέον δεν είναι το Δημοτικό Συμβούλιο, είναι η Δημοτική Επιτροπή.  Επομένως, 

ανακαλούμε αυτή την απόφαση, για να το φέρουμε στη δημοτική επιτροπή. Υπάρχει 

ερώτημα; 

κ. Δημητριάδης: Όχι ερώτημα. Συμφωνούμε. Σας το είχα επισημάνει και εγώ στο 

προηγούμενο συμβούλιο. Είναι από τις εισηγήσεις σήμερα, που είναι σωστές, γιατί 

αφορά, σε ανάκληση απόφασης, που είχε λάθος εισήγηση την προηγούμενη φορά. 

                                                           
6 Η εν λόγω απόφαση έλαβε αριθμό 27/2024 και Α.Δ.Α.: ΨΘ9ΝΩΞΝ-ΘΙΝ  

https://diavgeia.gov.gr/decision/view/%CE%A8%CE%989%CE%9D%CE%A9%CE%9E%CE%9D-%CE%98%CE%99%CE%9D
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Και δυστυχώς, από τα δώδεκα θέματα, σας λέω, ότι τα οκτώ είναι κάπου 

προβληματικά, σε ότι αφορά τη νομοθεσία και την ακρίβεια των εισηγήσεων. 

Πρόεδρος: Πάμε να ψηφίσουμε λοιπόν.  

Πρόεδρος: Εγώ ναι. 

Πρόεδρος: Η κυρία Κουτουζή; 

κα Κουτουζή: Ναι. 

Πρόεδρος: Η κυρία Μακρή; 

κα Μακρή: Ναι. 

Πρόεδρος: Ο κύριος Μάνεσης; 

κ. Μάνεσης: Ναι. 

Πρόεδρος: Ο κύριος Μουτζουβής; 

κ. Μουτζουβής: Ναι. 

Πρόεδρος: Ο κύριος Ροΐδης; 

κ. Ροΐδης: Ναι. 

Πρόεδρος: Ο κύριος Ρούσσος;  

κ. Ρούσσος: Ναι. 

Πρόεδρος: Ο κύριος Χαρακλάνης; 

κ. Χαρακλάνης: Ναι. 

Πρόεδρος: Ο κύριος Δημητριάδης; 

κ. Δημητριάδης: Ναι. 

Πρόεδρος: Η κυρία Κανατσίδη; 

κα Κανατσίδη: Ναι. 

Πρόεδρος: Η κυρία Καραμάνη; 

κα Καραμάνη: Ναι. 

Πρόεδρος: Ο Κύριος Λίτσας; 

κ. Λίτσας: Ναι. 

Πρόεδρος: Ο κύριος Παπαχρήστου; 

κ. Παπαχρήστου: Ναι. 

Πρόεδρος: η κύρια Ροή; 

κα Ροή: Ναι. 

  

Πρόεδρος: Ομόφωνα το πέμπτο.7 

                                                           
7 Η εν λόγω απόφαση έλαβε αριθμό 28/2024. 
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ΘΕΜΑ 6Ο (Η.Δ.): ΣΥΓΚΡΟΤΗΣΗ ΚΑΙ ΟΡΙΣΜΟΣ ΜΕΛΩΝ ΕΠΙΤΡΟΠΗΣ 

ΤΟΥΡΙΣΤΙΚΗΣ ΑΝΑΠΤΥΞΗΣ ΚΑΙ ΠΡΟΒΟΛΗΣ 

 

Πρόεδρος: Έκτο θέμα. Ξεκινάμε με τις Επιτροπές. Η πρώτη είναι η συγκρότηση και 

ορισμός μελών Επιτροπής Τουριστικής Ανάπτυξης και Προβολής. Το εισηγείται ο 

κύριος Δήμαρχος. 

Δήμαρχος: Είναι μία από τις Επιτροπές, η Τουριστικής Ανάπτυξης και Προβολής, οι 

οποίες, κατά το νόμο, είναι από τις υποχρεωτικές, μαζί  με την Ισότητας.  

Και για αυτό, αυτήν και την Ισότητας, θα την προτείνουμε για πέντε έτη, ενώ όλες τις 

υπόλοιπες, θα τις προτείνουμε για δυόμισι έτη, καθώς και η Φορολογικών διαφορών 

θα είναι για ένα έτος. 

Πρόεδρος: Συγγνώμη, αυτό αλλάζει λίγο ως προς τις εισηγήσεις που τους έχουμε 

στείλει, ως προς τη θητεία. 

Δήμαρχος: Γι’ αυτό, το λέω και από την αρχή, για να μην το πω μετά. Τα μέλη της 

Τουριστικής Επιτροπής, με θητεία έως τις 31/12/2028 θα είναι οι εξής: Τακτικά μέλη, ο 

κύριος Μάνεσης Κυριάκος, ο κύριος Ευάγγελος Ταρταράκης, ο κύριος Αλεξόπουλος 

Παναγιώτης, η κυρία Παπαχρήστου Γεωργία και η κυρία Κουβαρά Σεσίλ. Απομένουν, 

να προτείνει η μειοψηφία, δύο μέλη. Και τα αναπληρωματικά μέλη θα είναι,  Ροΐδης 

Κωνσταντίνος, μέλος αναπληρωματικό, η Χριστιάνα Βασιλείου, μέλος 

αναπληρωματικό, η Μέλλου Μαριλένα, αναπληρωματικό μέλος και η Παπαγεωργίου 

Παναγιώτα, αναπληρωματικό μέλος. Απομένουν δύο αναπληρωματικά. 

Πρόεδρος: Και εδώ έχει γίνει μια αλλαγή. Παύλου Ουρανία, υπήρχε ο Τσίκης και τον 

αντικαταστήσαμε με την κυρία Παπαγεωργίου. 

Δήμαρχος:  Ουρανία Παύλου ναι. Ναι, δεν την διάβασα εγώ. Να τα ξαναπούμε τα 

αναπληρωματικά μέλη, για να τα σημειώσετε. Ροΐδης Κωνσταντίνος, Βασιλείου 

Χριστιάνα, Μαριλένα Μέλλου, Παύλου Ουρανία, και Παπαγεωργίου Παναγιώτα. 

Επίσης, εισηγούμαι τον ορισμό από το Δημοτικό Συμβούλιο, του Δημοτικού Συμβούλου 

κυρίου Κυριάκου Μάνεση, ως πρόεδρου και του κυρίου Ταρταράκη Ευάγγελου, ως 

αντιπροέδρου της  Επιτροπής Τουριστικής Ανάπτυξης και Προβολής, έως τις 

31/12/2028. 

Πρόεδρος: Κύριε Δημητριάδη. 
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κ. Δημητριάδης: Ναι, λοιπόν. Στα τρία θέματα, που αφορούν  τη συγκρότηση και 

στελέχωση Επιτροπών του Δημοτικού Συμβουλίου.   

Δηλαδή αυτό που είναι το έκτο και είναι η Τουριστική Επιτροπή, στο όγδοο, που είναι 

η Επιτροπή Εξέτασης Αιτήσεων  και στο ένατο, που είναι η Επιτροπή Ελέγχου 

κοινόχρηστων χώρων, σε αυτά τα 3 θέματα υπάρχει λάθος στον υπολογισμό, στην 

αναλογία των μελών.  

Δηλαδή, η αναλογία, σύμφωνα με διάταξη, με την εγκύκλιο τη φετινή, του Υπουργείου 

Εσωτερικών, την 43/16-01-24, η αναλογία, πρέπει να προκύπτει, με βάση την 

αναλογία, ακριβώς, που υπάρχει στο Δημοτικό Συμβούλιο. Επομένως… 

Πρόεδρος: Συγνώμη, δεν το κατάλαβα… 

κ. Δημητριάδης:  Όποια είναι η σχέση των δύο παρατάξεων, η αναλογία εδρών στο 

Δημοτικό Συμβούλιο, η ίδια αναλογία εδρών πρέπει να υπάρχει και στις Επιτροπές του 

Δημοτικού Συμβουλίου, οι οποίες υπάγονται στο πεδίο εφαρμογής του άρθρου 70 του 

ΚΑΛΛΙΚΡΑΤΗ, ή του άρθρου 11  του κανονισμού του Δημοτικού Συμβουλίου. Είναι 

Επιτροπές του Δημοτικού Συμβουλίου. Είναι προβλεπόμενες από το νόμο.  

Άρα, σε αυτές, πρέπει η αναλογία συμβούλων, μελών, να καθορίζεται με τον ίδιο 

τρόπο, με την ίδια αναλογία που ισχύει, στις έδρες του Δημοτικού Συμβουλίου. Αν 

εφαρμόσουμε αυτό και στις τρεις Επιτροπές που σας είπα, η μειοψηφία δικαιούται 

κανονικά μια ακόμα έδρα και η πλειοψηφία μια λιγότερη. Γιατί έτσι βγαίνει ο λόγος 

αυτός. 6 προς 9 

Πρόεδρος: Εγώ, διαβάζοντας λίγο, τις διατάξεις,  λέω για να καταλάβετε…. 

κ. Δημητριάδης: Εσείς λοιπόν, χωρίς να λέτε με βάση ποιες διατάξεις, κάπως 

αυθαίρετα, εισηγείται ο Δήμαρχος… ξέρω  εγώ … πέντε… δύο…  τα θέλει… 

Πρόεδρος: Καταργήθηκε ο νόμος του  ‘19… 

κ. Δημητριάδης: Ορίστε; 

Πρόεδρος: Καταργήθηκε το άρθρο 6, του νόμου του  ’19.  Όπου τότε, γινόταν με 

απόφαση Δημάρχου, στην ουσία ήταν υποδεικνυόμενα τα μέλη και όχι προτεινόμενα. 

κ. Δημητριάδης: Ήταν ο ΚΛΕΙΣΘΕΝΗΣ, με την απλή αναλογική, που υπήρχε 

πρόβλημα. 

Πρόεδρος: Υπήρχε υπόδειξη από το Δήμαρχο. 

κ. Δημητριάδης: …Μετά τον ΚΛΕΙΣΘΕΝΗ λοιπόν…. 

Πρόεδρος: Αυτό καταργήθηκε.. Το  άρθρο 6, του νόμου του  ’19,  δεν θυμάμαι το νόμο 

απ’ έξω.. 

κ. Δημητριάδης: Ναι, ωραία. 
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Πρόεδρος:  Και λέει μετά,  ότι επανερχόμαστε… 

κ. Δημητριάδης: Μπράβο… 

Πρόεδρος: … στο άρθρο…. Δηλαδή ακολουθούμε το άρθρο 240 των νομικών 

προσώπων… όπως δηλαδή ακολουθείται στα νομικά πρόσωπα η αναλογία. 

Ακολουθείτε και στις Επιτροπές του Δημοτικού Συμβουλίου. 

κ. Δημητριάδης:  Πού το λέει αυτό; Σε ποιο το λέει; Γιατί δεν το γράφετε στην 

εισήγηση… Στην εισήγηση, λέτε ένα ωραίο «πέντε», «δύο», χωρίς να λέει με βάση ποια 

διάταξη. Κι εγώ βρίσκω την εγκύκλιο 16/1 του Υπουργείου Εσωτερικών, η οποία λέει… 

εντός εισαγωγικών, επανέρχονται σε ισχύ  οι αντίστοιχες, για κάθε νομικό πρόσωπο 

ΟΤΑ,  πρότερες οργανικές διατάξεις του Κώδικα Δήμων και Κοινοτήτων… 

Πρόεδρος: … Για κάθε νομικό πρόσωπο… το λέει, ναι… 

κ. Δημητριάδης: …οι οποίες, προβλέπουν αναλογική συμμετοχή εκπροσώπων της 

πλειοψηφίας και της μειοψηφίας, των Δημοτικών Συμβουλίων, στη διοίκησή τους. 

Πρόεδρος: Ακριβώς. Κι εκεί λέει,  εάν  πάμε στα νομικά πρόσωπα, στον κώδικα, στο 

άρθρο 240… 

κ. Δημητριάδης: … μπράβο… 

Πρόεδρος: … Καλά πάω;; Μέχρι εκεί…; Λέει ότι, ακολουθούμε όπως τα νομικά 

πρόσωπα.  Που λέει ότι, μέχρι πενταμελής Επιτροπές, η μειοψηφία δικαιούται ένα 

μέλος, από πέντε και πάνω,  η μειοψηφία, δικαιούται δύο μέλη. 

κ. Δημητριάδης:  Ποια διάταξη είναι όμως αυτή;  Γιατί δεν  την  γράφεται στην 

εισήγηση; 

Πρόεδρος:   Να σας το απαντήσω τώρα εγώ  αυτό; Δεν μπορώ… 

κ. Δημητριάδης:  Γι’ αυτό οι εισηγήσεις, πρέπει να είναι πλήρεις… εγώ δεν είμαι 

παντογνώστης… αν το είχατε γράψει και το είχα δει ότι είναι έτσι, δεν θα έλεγα αυτό 

που λέω τώρα. Με βάζετε λοιπόν, να ψάχνω μόνος μου.   

Και ψάχνω και βρίσκω την εγκύκλιο που σας λέω, η οποία λέει, αυτό που σας λέω 

τώρα. Και μετά, διαβάζοντας το άρθρο 70 του ΚΑΛΛΙΚΡΑΤΗ, προκύπτει ότι οι 

Επιτροπές του Δημοτικού Συμβουλίου είναι αυτές, στις οποίες αναφέρεται η εγκύκλιος. 

Εγώ, έτσι το βλέπω. Δεν βλέπω κάτι άλλο, στην εισήγησή σας. 

Πρόεδρος: Λέει ότι πάει στα νομικά πρόσωπα, εγώ αυτό έχω διαβάσει. Που πάει στο 

άρθρο 240, όπως πάνε τα νομικά πρόσωπα.  Να το βρω… μισό λεπτό, θέλετε να 

διακόψουμε 5 λεπτά να το βρω; 

κ. Δημητριάδης: Εγώ, θα έλεγα ή να διακόψουμε ή να αποσύρετε αυτά τα τρία θέματα 

και να τα ξαναφέρετε. Κι εάν έχετε δίκιο, να τα φέρετε έτσι. Εάν έχω εγώ δίκιο, θα τα 
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φέρετε λέγοντας τη σωστή θέση.  Εάν προχωρήσουμε  έτσι, θα κολλήσουμε, στο ότι, 

εμείς δεν μπορούμε να ψηφίσουμε, εάν θεωρούμε ότι έχουμε μια θέση…. 

Πρόεδρος: Γι’ αυτό σας λέω,  δώστε μου πέντε λεπτά, να δω εάν μπορώ να το βρω. 

Για πέντε λεπτά. 

κ. Δημητριάδης: Ωραία. 

Πρόεδρος: … και αν δεν είναι,  θα δούμε,  θα αποφασίσουμε τι θα κάνουμε… 

…... 

Διακόπτετε το Δημοτικό Συμβούλιο.  

…… 

 

Πρόεδρος:   Κοίταξα εγώ λίγο τις επιτροπές, λίγο τις διατάξεις, όπως   εγώ τις κατανοώ. 

Έχει κατά το άρθρο 6, του νόμου 4623, του 19,  όπου μέχρι τότε μέχρι και πέρσι, αυτές 

τις διατάξεις, γινόταν ορισμός των μελών των επιτροπών του Δημοτικού Συμβουλίου, 

που ήταν με υπόδειξη του Δημάρχου, στην ουσία και ερχόταν εδώ απλά ως 

διαπιστωτική πράξη. Και επανερχόμεθα στις παλαιότερες διατάξεις και μας πετάει στο 

άρθρο 240 του 3463 του 2006, όπου στην ουσία μας λέει ότι  ακολουθούμε ότι κάνουμε 

και στα νομικά πρόσωπα.  

Οπού εκεί λέει ότι, όταν μια επιτροπή είναι μέχρι 5 μέλη ένα μέλος προέρχεται από την 

μειοψηφία. Αν είναι πάνω από 5 μέλη 2, μέλη προέρχονται από την μειοψηφία.  

Αυτό έχει ακολουθηθεί και στις επιτροπές αυτές τις 3, που είχε επισημάνει ο κύριος 

Δημητριάδης.  

Οπότε για μένα, έτσι όπως τα διαβάζω, η εισήγηση ως προς τον αριθμό των μελών, 

που πρέπει να οριστούν από κάθε πλευρά είναι σωστή.  

Εγώ δε λέω, δεν θα αποσύρω το θέμα.  Βέβαια σημειώνω, ότι αν μετά, επειδή και εγώ 

δεν είμαι απόλυτα ειδική, διαβάζοντας σε αυτό το διάλλειμα, φανεί ότι, έχει γίνει κάποιο 

λάθος και θα πρέπει να οριστεί ένα μέλος από τη μειοψηφία ή και την πλειοψηφία, θα 

το τροποποιήσουμε.  Αυτή είναι η θέση μου. 

κ. Δημητριάδης: Ωραία, εντάξει.  Εγώ θεωρώ ότι αφού το λέτε, δεν μπορείτε να μην 

το κάνετε, εφόσον διαπιστώσετε μετά. Επομένως… 

Πρόεδρος: Αυτό το εγγυώμαι εγώ η ίδια.  

κ. Δημητριάδης: Ωραία,  επομένως, επομένως θα προτείνουμε και εμείς τα μέλη 

σύμφωνα με την εισήγηση.. 

Πρόεδρος: Μισό λεπτό να τα σημειώσω. 
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κ. Δημητριάδης:… Τα οποία τώρα στο θέμα, έτσι, για την τουριστική επιτροπή είναι οι  

κυρίες Κανατσίδη και η Εβελίνα Παπαδοπούλου.  

Πρόεδρος: Τακτικά.  

κ. Δημητριάδης: Τακτικά. Και οι δύο έχουν διατελέσει πρόεδροι της επιτροπής, η 

Εβελίνα ήταν μέχρι πρόσφατα.  Με αναπληρωματικούς τον Τάσο Παπαχρήστου και τον 

Τζέφρεϊ Στάικο.  

Πρόεδρος:  Πως είναι; Τζέφρυ; 

κ. Δημητριάδης:  Τζέφρεϊ. Και η Εβελίνα είναι Ευαγγελία. 

Πρόεδρος:  Ευαγγελία ναι.  Ωραία επομένως για να κάνουμε μια…να συνοψίσουμε. 

Τακτικά μέλη θα είναι της Τουριστικής Επιτροπής: ο κύριος Μάνεσης, ο κύριος 

Ταρταράκης, ο κύριος Αλεξόπουλος, η κυρία Παπαχρήστου και η κυρία Κουβαρά, από 

την πλειοψηφία.  

Η κυρία Κανατσίδη και κυρία Παπαδοπούλου από τη μειοψηφία.  

Και αναπληρωματικά κατά σειρά αναπλήρωσης: ο κύριος Ροΐδης, η κυρία Βασιλείου 

Χριστιάνα, η κυρία Μέλλου, η κυρία Παύλου, η κυρία Παπαγεωργίου, ο κύριος 

Παπαχρήστου και ο κύριος Στάικος.  

Πρόεδρος ο κύριος Μάνεσης, αντιπρόεδρος ο κύριος Ταρταράκης και η διάρκεια θα 

είναι μέχρι τέλος της θητείας της δημοτικής αρχής. 

 

Πρόεδρος: Πάμε να ψηφίσουμε,  εγώ ναι. 

Η κυρία Κουτουζή; 

κα Κουτουζή: Ναι. 

Πρόεδρος: Ο κύριος Κανατσίδης; 

κ. Κανατσίδης: Ναι. 

Πρόεδρος: Η κυρία Μακρή; 

κα Μακρή: Ναι. 

Πρόεδρος: Κύριος Μάνεσης; 

κ. Μάνεσης Ναι. 

Πρόεδρος: Κύριος Μουτζουβής; 

κ. Μουτζουβής: Ναι. 

Πρόεδρος: Κύριος Ροΐδης; 

κ. Ροΐδης: Ναι. 

Πρόεδρος: Κύριος Ρούσσος; 

κ. Ρούσσος: Ναι. 
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Πρόεδρος: Κύριος Χαρακλάνης; 

κ. Χαρακλάνης: Ναι. 

Πρόεδρος: Κύριος Δημητριάδης;  

κ. Δημητριάδης: Ναι, αλλά πρέπει κάπως να γραφτεί η προϋπόθεση αυτή. 

Πρόεδρος: Θα το γράψω ως επισήμανση. 

κ. Δημητριάδης:  Να το γράψεις στην απόφαση, γιατί ξέρετε αν τυχόν αναγκαστούμε 

να την προσβάλουμε, λέμε τώρα,  μην φαίνεται ότι την έχουμε ψηφίσει και χωρίς 

καμία… 

Πρόεδρος: Θα βάλω και τις διατάξεις, θα βάλω… 

Δημητριάδης: Με επιφύλαξη για τις ισχύουσες διατάξεις, για το ποιες διατάξεις 

ισχύουν.  

Πρόεδρος: Πάντως  το λέμε ότι έχει γίνει λάθος, που δεν θεωρώ ότι έχει γίνει, θα το 

τροποποιήσουμε.  Οπότε είστε ναι; 

Δημητριάδης: Ναι. 

Πρόεδρος: Κυρία Κανατσίδη; 

κα Κανατσίδη: Ναι. 

Πρόεδρος: Κυρία Καραμάνη; 

κ. Καραμάνη: Ναι. 

Πρόεδρος: Ο κύριος Λίτσας; 

κ. Λίτσας: Ναι. 

Πρόεδρος: Ο κύριος Παπαχρήστου; 

κ. Παπαχρήστου: Ναι. 

Πρόεδρος: Η κύρια Ροή; 

κ. Ροή: Ναι. 

 

Πρόεδρος:  Ομόφωνο, με την επιφύλαξη του κυρίου Δημητριάδη.8 

 

                                                           
8 Η εν λόγω απόφαση έλαβε αριθμό 29/2024 και Α.Δ.Α.:  Ψ461ΩΞΝ-00Ι 

https://diavgeia.gov.gr/decision/view/%CE%A8461%CE%A9%CE%9E%CE%9D-00%CE%99
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ΘΕΜΑ 7Ο (Η.Δ.): ΟΡΙΣΜΟΣ ΔΥΟ ΕΚΠΡΟΣΩΠΩΝ ΤΟΥ ΔΗΜΟΥ ΚΑΙ 

ΕΝΟΣ ΑΝΑΠΛΗΡΩΤΗ ΤΟΥ ΣΤΗΝ ΠΕΝΤΑΜΕΛΗ ΕΠΙΤΡΟΠΗ 

ΠΑΡΑΚΟΛΟΥΘΗΣΗΣ ΤΟΥ ΠΡΟΓΡΑΜΜΑΤΟΣ ΔΙΑΧΕΙΡΙΣΗΣ 

ΑΔΕΣΠΟΤΩΝ ΖΩΩΝ ΚΑΙ ΣΥΝΤΡΟΦΙΑΣ 

  

Πρόεδρος:  Έβδομο θέμα είναι, ο ορισμός των εκπροσώπων του Δήμου, στην 

επιτροπή παρακολούθησης του προγράμματος διαχείρισης αδέσποτων ζώων και 

συντροφιάς. Το εισηγείται το δήμαρχος. 

Δήμαρχος:  Σύμφωνα με τις διατάξεις του νόμου 40 39 του ’12, που αντικαταστάθηκε 

με  4235 του ’14, ισχύει  ότι σε κάθε Δήμο συγκροτείται, με απόφαση του Δημάρχου, 

πενταμελής επιτροπή παρακολούθησης του προγράμματος διαχείρισης αδέσποτων 

ζώων συντροφιάς.  Τα δύο μέλη  ορίζονται από τα φιλοζωικά σωματεία και τις ενώσεις, 

που λειτουργούν νόμιμα και που εδρεύουν στο Δήμο ή στην οικεία Περιφερειακή 

Ενότητα.  

Στην επιτροπή μετέχουν, πρώτον: ένας κτηνίατρος, που ορίζεται από τον οικείο Δήμο 

και ο οποίος είναι, κατά προτίμηση, ο υπεύθυνος του προγράμματος διαχείρισης των 

αδέσποτων ζώων συντροφιάς και ελλείψει αυτού, άλλος ιδιώτης κτηνίατρος. Δεύτερον 

ένας εκπαιδευτής σκύλων, ο οποίος είναι μέλος, νομίμως αναγνωρισμένου 

επαγγελματικού σωματείου εκπαιδευτών σκύλων και ελλείψει αυτού, εκπρόσωπος του 

οικείου Δήμου και τρίτον:  ένας εκπρόσωπος που ορίζεται από τον οικείο Δήμο με τον 

αναπληρωτή του.  

Η επιτροπή αποφασίζει για την επικινδυνότητα ενός ζώου συντροφιάς σύμφωνα με τον 

ορισμό της περίπτωσης του άρθρου ένα όπως ισχύει και αντιμετωπίζει τα προβλήματα 

που προκύπτουν κατά τη διαχείριση των αδέσποτων ζώων. 

Κατόπιν των ανωτέρω και ελλείψει και λόγω έλλειψης εκπαιδευτή σκύλου, στην 

επικράτεια του Δήμου μας,  εισηγούμαι τον ορισμό δύο εκπροσώπων του Δήμου μας, 

στην πενταμελή επιτροπή παρακολούθησης του προγράμματος διαχείρισης 

αδέσποτων ζώων συντροφιάς για την περίοδο έως  31/12  του 2028 ως εξής. 

Πρώτον, ο Κανατσίδης Γεώργιος, Δημοτικός Σύμβουλος, ο οποίος με την απόφαση 

Δημάρχου περί συγκρότησης επιτροπής, θα οριστεί για την περίοδο έως τις  31/12/28 

ως πρόεδρος της και δεύτερον ο Φώσκολος Ανδρέας, δημότης, με αναπληρώτρια τη 

Χρυσάνθη Φώσκολου  Μαρία επίσης δημότη.  

Πρόεδρος: Θέλετε κάτι να πείτε; 
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κ. Δημητριάδης: Ναι, συμφωνούμε. Εδώ είναι άλλοι, δεν τίθεται ζήτημα, γιατί δεν είναι 

επιτροπή του Δημοτικού Συμβουλίου, καθορίζεται από διατάξεις. Όμως οι διατάξεις δεν 

είναι αυτές που ανάγνωσε ο κύριος Δήμαρχος.  Αυτές έχουν καταργηθεί εδώ και 3 

χρόνια. Η  ισχύουσα διάταξη,  γιατί ας πούμε εδώ την είδα και την έψαξα αυτή τη 

διάταξη, δεν ισχύει.  Ισχύει αυτή της παραγράφου 8, του άρθρου 10, του νόμου 4830 

του ’21.  Λέει τα ίδια πράγματα, δεν αλλάζει κάτι, οπότε σωστά τη συγκροτείτε με αυτό 

τον τρόπο.  Απλώς η επίκληση των διατάξεων είναι λάθος.   

Πρόεδρος: Ποιο άρθρο;  

κ. Δημητριάδης: Άρθρο 10, του νόμου 4830, του  ‘21.  

Πρόεδρος:  Στην ουσία δεν έχει αλλάξει κάτι.   

 

Πάμε να ψηφίσουμε, εγώ ναι. 

Πρόεδρος: Η κυρία Κουτουζή; 

κα Κουτουζή: Ναι. 

Πρόεδρος: Ο κύριος Κανατσίδης; 

κ. Κανατσίδης: Ναι. 

Πρόεδρος: Η κυρία Μακρή; 

κα Μακρή: Ναι. 

Πρόεδρος: Κύριος Μάνεσης; 

κ. Μάνεσης Ναι. 

Πρόεδρος: Κύριος Μουτζουβής; 

κ. Μουτζουβής: Ναι. 

Πρόεδρος: Κύριος Ροΐδης 

κ. Ροΐδης: Ναι. 

Πρόεδρος: Κύριος Ρούσσος; 

κ. Ρούσσος: Ναι. 

Πρόεδρος: Κύριος Χαρακλάνης; 

κ. Χαρακλάνης: Ναι. 

Πρόεδρος: Κύριος Δημητριάδης;  

Δημητριάδης: Ναι. 

Πρόεδρος: Κυρία Κανατσίδη; 

κα Κανατσίδη: Ναι. 

Πρόεδρος: Κυρία Καραμάνη; 

κ. Καραμάνη: Ναι. 
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Πρόεδρος: Ο κύριος Λίτσας; 

κ. Λίτσας: Ναι. 

Πρόεδρος: Ο κύριος Παπαχρήστου 

κ. Παπαχρήστου: Ναι. 

Πρόεδρος: Η κύρια Ροή; 

κ. Ροή: Ναι. 

Πρόεδρος: Ομόφωνα  το έβδομο.9 

 

ΘΕΜΑ 8Ο (Η.Δ.): ΣΥΓΚΡΟΤΗΣΗ ΚΑΙ ΟΡΙΣΜΟΣ ΜΕΛΩΝ ΕΠΙΤΡΟΠΗΣ 

ΕΞΕΤΑΣΗΣ ΑΙΤΗΣΕΩΝ 

 

Πρόεδρος: Όγδοο.  Συγκρότηση και ορισμός μελών, επιτροπής εξέτασης αιτήσεων. 

Πάλι πέφτουν στην κατηγορία την πρώτη,  των επιτροπών του Δημοτικού Συμβουλίου, 

οι ίδιες οι διατάξεις ισχύουν.  

κ. Δημητριάδης: Όμως εδώ είναι πενταμελής, ακόμα και με τη διάταξη.  

Πρόεδρος: Πενταμελής, ένα μέλος, σας έχουμε δώσει… μέχρι πέντε μέλη, λέει ένα.  

κ. Δημητριάδης: Πέντε,  δύο μέλη. Δεν μπορεί να είναι κάτω από δύο.  

Πρόεδρος: Ορίστε ; 

κ. Δημητριάδης: Στα πενταμελή όργανα, λέει ο νόμος για τα νομικά πρόσωπα, δεν 

μπορεί να είναι κάτω από δύο η εκπροσώπηση της μειοψηφίας.   

Πρόεδρος: Όχι, στα πενταμελή  λέει ένα, αυτό σας διάβασα και πριν λίγο.  Μέχρι 

πέντε, ένα από τη μειοψηφία,  από πέντε και πάνω, δύο.  

κ. Δημητριάδης: Ωραία, τέλος πάντων, οπότε κρατάμε την ίδια επιφύλαξη που λέγαμε 

και πριν. 

Δήμαρχος: Συγκρότηση ορισμός μελών επιτροπής εξέτασης αιτήσεων.  

Σύμφωνα με το νόμο 3463/2006 και τις ισχύουσες λοιπές νομοθεσίες, για να μην τα 

διαβάζω όλα. Προβλέπεται, η σύσταση επιτροπών Δημοτικού Συμβουλίου, του 

κανονισμού λειτουργίας του Δημοτικού Συμβουλίου, απόφαση και συγκροτείται κάτωθι 

επιτροπή εξέτασης αιτήσεων λογαριασμών ύδρευσης και τα λοιπά  και λοιπές  

αξιολογήσεις σε άλλα θέματα, αιτήσεις.  

                                                           
9 Η εν λόγω απόφαση έλαβε αριθμό 30/2024 και Α.Δ.Α.:  94ΒΧΩΞΝ-4ΧΙ 

https://diavgeia.gov.gr/decision/view/94%CE%92%CE%A7%CE%A9%CE%9E%CE%9D-4%CE%A7%CE%99
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Στο Δήμο μας λειτουργεί πενταμελής επιτροπή εξέτασης αιτήσεων, από την περίοδο 

‘11 έως ‘14, ενώ με την απόφαση που είχε λάβει το Δ.Σ τον Σεπτέμβρη του  ‘14 για την 

επανασυγκρότηση της,  είχε  αποφανθεί η επέκταση του αντικειμένου της ώστε αυτή 

να εξετάζει κάθε αίτηση πολιτών που της διαβιβάζεται, από το Δήμαρχο ή το Δημοτικό 

Συμβούλιο.  

Ο συνολικός αριθμός, των τακτικών μελών της επιτροπής εξέτασης αιτήσεων του 

Δήμου μας, είναι πέντε, ενώ ισάριθμα είναι και τα αναπληρωματικά μέλη.  

Με βάση τις ισχύουσες διατάξεις όπως προ είπαμε, προκύπτει ότι τα τέσσερα τακτικά 

μέλη και ισάριθμα αναπληρωματικά, προτείνονται από την παράταξη πλειοψηφίας και 

ένα τακτικό μέλος και ένα ισάριθμο αναπληρωματικό από την παράταξη μειοψηφίας. 

Αναφορικά με την υποχρεωτική, αναλογική εκπροσώπηση κάθε φύλου και 

εξαιρουμένων των μελών και τα λοιπά, πρέπει να εκπροσωπείται, αναλογικά, από 

τουλάχιστον δύο τακτικά μέλη, επί των πέντε προτεινόμενων τακτικών μελών και 

ομοίως και το αναπληρωματικά. 

Κατόπιν των ανωτέρω, εισηγούμαι τη συγκρότηση επιτροπής εξετάσεως αιτήσεων, με 

θητεία έως τις  30/6 του 2026. 

Και τον ορισμό των μελών της επιτροπής εξέτασης αιτήσεων ως εξής:  τακτικά  μέλη: 

Χαρακλάνης Θεόδωρος, Δημοτικός Σύμβουλος, προτεινόμενο μέλος από την 

πλειοψηφία, Νικολετόπουλος Ανδρέας, δημοτικός υπάλληλος, προτεινόμενο μέλος  

από την πλειοψηφία, Λουμιώτης Ιωάννης, δημότης, προτεινόμενο μέλος από την 

πλειοψηφία,  Αμοργιανού Δέσποινα, δημοτική υπάλληλος, προτεινόμενο μέλος από 

την πλειοψηφία. Υπολείπεται ένα προτεινόμενο μέλος από την μειοψηφία.  

Αναπληρωματικά μέλη, κατά σειρά αναπλήρωσης: Μακρή Αγγελική, δημοτική 

σύμβουλος, προτεινόμενο μέλος από την πλειοψηφία, Σισμάνης Πέτρος, δημοτικός 

υπάλληλος, προτεινόμενο μέλος από την πλειοψηφία, Κανέλλου Γεωργία, δημότης, 

προτεινόμενο μέλος από την πλειοψηφία, Φαλιέρος Κωνσταντίνος, δημότης, 

προτεινόμενο μέλος από την πλειοψηφία.  

Υπολείπεται ένα μέλος από την μειοψηφία. 

Και τρίτον, εισηγούμαι τον ορισμό του Δημοτικού Συμβούλου, από το Δημοτικό 

Συμβούλιο, του Δημοτικού Συμβούλου Χαρακλάνη  Θεόδωρου, ως προέδρου της 

Επιτροπής Εξέτασης Αιτήσεων έως τις 30/6 του 2026. Αντικείμενο της επιτροπής, θα 

είναι η εξέταση κάθε αίτησης πολιτών, που της διαβιβάζεται, από το δήμαρχο ή το 

Δημοτικό Συμβούλιο. 

Πρόεδρος: Ιδανικά εδώ, θα θέλαμε μια γυναίκα από εσάς, στα τακτικά μέλη. 
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κ. Δημητριάδης: Δεν θα την έχετε. 

Πρόεδρος: Για την ποσόστωση, γιατί εμείς έχουμε βάλει εδώ πέρα και γυναίκες και 

άντρες. Τέλος πάντων, επειδή λέει, στις συγκεκριμένες περιπτώσεις, λέει ότι αν δεν 

καταστεί δυνατόν, δεν πειράζει. 

κ. Δημητριάδης: Εμείς θα… ορίζουμε τον κύριο Παπαχρήστου, με αναπληρωματικό  

τον κύριο Λίτσα. 

Επίσης, απλώς να κάνω μια παρατήρηση, νομίζω θα συμφωνήσετε. Η τοποθέτηση 

ενός ιδιώτη υδραυλικού στην επιτροπή, είναι λίγο προβληματική. Δεν απαγορεύεται, 

δηλαδή το να τον τοποθετήσουμε δεν είναι κακό τον κύριο Λουμιώτη δεν υπάρχει 

κόλλημα να τον  τοποθετήσουμε.  Θα υπάρχει κώλυμα, αν στις εκατοντάδες αιτήσεις 

που έρχονται στα συμβούλια  της επιτροπής, θα υπάρχουν πελάτες του. Δηλαδή, θα 

εξετάζει και θα εισηγείται για έναν πελάτη του .Αυτό εκεί θα είναι κόλλημα. Πρέπει να… 

δεν ξέρω, αν αυτό πρέπει να το ξέρει και να φροντίζει  η επιτροπή να το ρωτάει κάθε 

φορά,   αν έχει κόλλημα.  Γιατί  υπάρχει κίνδυνος  υπάρχει σε πολλές περιπτώσεις γιατί 

έχει μεγάλη πελατεία, να μην μπορεί να… εκεί δεν θα μπορεί να μετέχει. Θα πρέπει να 

εξαιρείται.  Μήπως με αυτή τη λογική θα πρέπει να… 

Δήμαρχος: Ακούστε, συμφωνούμε.  Εμείς, θέλαμε στην επιτροπή να υπάρχει κάποιος 

δημότης, όπως ορίζει ο νόμος, ο οποίος να είναι και του χώρου.  Για να υπάρχει πλήρης 

έλεγχος και σε θέματα που υπάρχει επαγγελματική διασύνδεση ή οτιδήποτε, μπορεί να 

αποσύρεται.  Είναι σωστό, εγώ νομίζω,  στο Δήμο, να μπαίνουν οι ειδικοί  και στις 

επιτροπές. 

κ. Δημητριάδης:  Εντάξει, αλλά εάν υποθέσουμε ότι εισηγείται για ένα σπίτι, στο οποίο 

είναι πελάτης του ο ιδιοκτήτης.  Και ο ίδιος χειρίζεται και το ξέρει ας πούμε για το 

λογαριασμό, για το ρολόι,  για οτιδήποτε. Και ο πιο  τίμιος άνθρωπος του κόσμου… δεν 

τίθεται ζήτημα ότι υποπτευόμαστε τον… κάνεις δεν θα έπρεπε να το κάνει,  να βρίσκεται 

σε μια τέτοια θέση, σύγκρουσης συμφέροντος. Εκεί θα απαγορεύεται να συμμετέχει, 

το να τον ορίσουμε επιτρέπεται.  Εντάξει, το λέω σαν επισήμανση, δεν έχω αντίρρηση. 

Δήμαρχος: Συμφωνούμε, εγώ μετά λόγου γνώσεως, προτείνω να το δοκιμάσουμε. 

κ. Δημητριάδης:  Εντάξει, δεν υπάρχει θέμα. 

 

Πρόεδρος: Ωραία να ψηφίσουμε λοιπόν, θέμα όγδοο, εγώ ναι. 

Πρόεδρος: Η κυρία Κουτουζή; 

κα Κουτουζή: Ναι. 

Πρόεδρος: Ο κύριος Κανατσίδης; 
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κ. Κανατσίδης: Ναι. 

Πρόεδρος: Η κυρία Μακρή; 

κα Μακρή: Ναι. 

Πρόεδρος: Κύριος Μάνεσης; 

κ. Μάνεσης Ναι. 

Πρόεδρος: Κύριος Μουτζουβής; 

κ. Μουτζουβής: Ναι. 

Πρόεδρος: Κύριος Ροΐδης; 

κ. Ροΐδης: Ναι. 

Πρόεδρος: Κύριος Ρούσσος; 

κ. Ρούσσος: Ναι. 

Πρόεδρος: Κύριος Χαρακλάνης; 

κ. Χαρακλάνης: Ναι. 

Πρόεδρος: Κύριος Δημητριάδης;  

κ. Δημητριάδης: Ναι και μην ξεχάσουμε  την επιφύλαξη που είπαμε… 

Πρόεδρος: Ναι, σε όλες αυτές το βάζουμε, σ’ όλες τις επιτροπές του Δημοτικού 

Συμβουλίου. 

Πρόεδρος: Κυρία Κανατσίδη; 

κα Κανατσίδη: Ναι. 

Πρόεδρος: Κυρία Καραμάνη; 

κ. Καραμάνη: Ναι. 

Πρόεδρος: Ο κύριος Λίτσας; 

κ. Λίτσας: Ναι. 

Πρόεδρος: Ο κύριος Παπαχρήστου 

κ. Παπαχρήστου: Ναι. 

Πρόεδρος: Η κύρια Ροή; 

κ. Ροή: Ναι. 

 

Πρόεδρος: Απλά να …δεν είπαμε… να επαναλάβουμε λίγο ποια ήταν τα μέλη, δεν τα  

είπαμε.  Ότι τακτικά τελικά: ο κύριος Χαρακλάνης, ο κύριος Νικολετόπουλος, ο κύριος 

Λουμιώτης, η κύρια Αμοργιανού και ο κύριος Παπαχρήστου. 

Και αναπληρωματικά:  η κυρία Μακρή, ο κύριος Σισμάνης, η κυρία Κανέλλου, ο κύριος 

Φαλιέρος και  ο κύριος Λίτσας. Πρόεδρος ο κύριος Χαρακλάνης και θητεία μέχρι 30/6 

του  ‘26.  
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Πρόεδρος: Ομόφωνα το όγδοο.10 

 

Πρόεδρος: Ένατο. 

 

ΘΕΜΑ 9Ο (Η.Δ.): ΣΥΓΚΡΟΤΗΣΗ ΚΑΙ ΟΡΙΣΜΟΣ ΜΕΛΩΝ ΕΠΙΤΡΟΠΗΣ 

ΠΑΡΑΚΟΛΟΥΘΗΣΗΣ ΧΡΗΣΗΣ ΚΟΙΝΟΧΡΗΣΤΩΝ ΧΩΡΩΝ 

 

Δήμαρχος:  Ένατο θέμα, ορισμός μελών Επιτροπής Παρακολούθησης χρήσης 

Κοινόχρηστων Χώρων, σύμφωνα με τον νόμο 3463 του 2006. Είναι ο ίδιος λόγος. 

Πρόεδρος: Τακτικά: Κανατσίδης, Τσούκα, Πρωτόπαπα, Κυριακάκη, Πίκουλας, 

Παπαχρήστου, Ροή. 

Αναπληρωματικά: Γρίβα, Κουβάτσος, Τρασάνης, Κουκουδάκη, Μέλλου, Λίτσας, 

Κανατσίδη. 

Θητεία έως 30/6 του ‘26 και ο πρόεδρος ο κύριος Κανατσίδης.  

Κι εσείς είχατε στις επιτροπές τον κύριο Κλείσα… 

κ. Δημητριάδης: Δεν νομίζω… τώρα στο τέλος που ήταν πρόεδρος. 

Πρόεδρος:  Ναι, τα είδα τώρα, στις επιτροπές και στην ανανέωση της δεύτερης θητείας 

στο δεύτερο του.  

κ. Δημητριάδης: Δεν νομίζω. 

Πρόεδρος:  Αφού το είδα σας λέω.  Ας πάμε να ψηφίσουμε.  

κ. Δημητριάδης:  Επισημαίνω, μπορεί να σας είχε ξεφύγει. 

 

Πρόεδρος:   Πάμε να ψηφίσουμε. Ένατο. Εγώ ναι.  

Πρόεδρος:   Η κυρία Κουτουζή; 

κα Κουτουζή: Ναι. 

Πρόεδρος: Ο κύριος Κανατσίδης; 

κ. Κανατσίδης: Ναι. 

Πρόεδρος: Η κυρία Μακρή; 

κα Μακρή: Ναι. 

Πρόεδρος: Κύριος Μάνεσης; 

                                                           
10 Η εν λόγω απόφαση έλαβε αριθμό 31/2024 και Α.Δ.Α.: 6ΚΓΠΩΞΝ-Ω5Δ   

https://diavgeia.gov.gr/decision/view/6%CE%9A%CE%93%CE%A0%CE%A9%CE%9E%CE%9D-%CE%A95%CE%94
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κ. Μάνεσης: Ναι. 

Πρόεδρος: Κύριος Μουτζουβής; 

κ. Μουτζουβής: Ναι. 

Πρόεδρος: Κύριος Ροΐδης; 

κ. Ροΐδης: Ναι. 

Πρόεδρος: Κύριος Ρούσσος; 

κ. Ρούσσος: Ναι. 

Πρόεδρος: Κύριος Χαρακλάνης; 

κ. Χαρακλάνης: Ναι. 

Πρόεδρος: Κύριος Δημητριάδης;  

κ. Δημητριάδης: Ναι. 

Πρόεδρος: Κυρία Κανατσίδη; 

κα Κανατσίδη: Ναι. 

Πρόεδρος: Κυρία Καραμάνη; 

κ. Καραμάνη: Ναι. 

Πρόεδρος: Ο κύριος Λίτσας; 

κ. Λίτσας: Ναι. 

Πρόεδρος: Ο κύριος Παπαχρήστου 

κ. Παπαχρήστου: Ναι. 

Πρόεδρος: Η κύρια Ροή; 

κ. Ροή: Ναι. 

 

Πρόεδρος: Ομόφωνα και το ένατο.11 

 

ΘΕΜΑ 10Ο (Η.Δ.): ΣΥΓΚΡΟΤΗΣΗ ΚΑΙ ΟΡΙΣΜΟΣ ΜΕΛΩΝ ΔΗΜΟΤΙΚΗΣ 

ΕΠΙΤΡΟΠΗΣ ΙΣΟΤΗΤΑΣ 

 

Πρόεδρος: Δέκατο.  Συγκρότηση και ορισμός μελών Δημοτικής Επιτροπής Ισότητας. 

Αυτή, είναι αναγκαστική από το νόμο, η επιτροπή. Εισηγητής ο κύριος Δήμαρχος. 

Δήμαρχος: Ναι, συγκρότηση και ορισμός μελών  Δημοτικής Επιτροπής Ισότητας. 

                                                           
11 Η εν λόγω απόφαση έλαβε αριθμό 32/2024 και Α.Δ.Α.:   9ΟΦΧΩΞΝ-5ΞΧ  

https://diavgeia.gov.gr/decision/view/9%CE%9F%CE%A6%CE%A7%CE%A9%CE%9E%CE%9D-5%CE%9E%CE%A7
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Είναι μία από τις υποχρεωτικές επιτροπές και θα έχει διάρκεια πέντε έτη, αυτή όπως 

προ είπαμε. Είναι οκταμελής και με βάση τις ισχύουσες διατάξεις, εισηγούμαι την 

σύσταση της Δημοτικής Επιτροπής Ισότητας. 

Και δεύτερον, προτείνω τα κάτωθι μέλη, κατά την οριζόμενα στις διατάξεις που 

παρατέθηκαν.  

Α) Αντιδήμαρχος και εντεταλμένος ή Δημοτικός Σύμβουλος ως πρόεδρος,  όπως λέει 

η νομοθεσία, την Κουτουζή Ελένη. 

Β) Πρέπει να υποδειχθεί από την μειοψηφία ένα μέλος.  

Γ) Υπάλληλος κοινωνικής υπηρεσίας ή της υπηρεσίας Μονάδας Κοινωνικής Πολιτικής 

και Πολιτικών Ισότητας των Φύλων του Δήμου, προτείνεται η δημοτική υπάλληλος, του 

αυτοτελούς γραφείου Κοινωνικής Προστασίας και Παιδείας  και Πολιτισμού,  κυρία 

Μωροπούλου Αγγελική. 

Δ) Εκπρόσωπος της ενώσεως Συλλόγων Γονέων του Δήμου, έλλειψη ένωσης 

συλλόγων γονέων, προτείνεται η Μακρή Σοφία, πρόεδρος του Συλλόγου Γονέων του 

Α’  Δημοτικού.  

Ε) Εκπρόσωπος τοπικού Επαγγελματικού Εμπορικού Συλλόγου ή  Συνεταιρικής 

Οργάνωσης,  ο κύριος Παύλου Νικόλαος.  

ΣΤ) Εκπρόσωπος τοπικού Γυναικείου Φεμινιστικού Συλλόγου, Φεμινιστικής 

Οργάνωσης ή μή  κυβερνητικής οργάνωσης,  με δράση στα θέματα ισότητας των 

φύλων.  Και λήψη όλων των προηγούμενων,  ορίζεται βάσει νόμου η κυρία Καρλαγκίνη  

Ελένη.  

Ζ) Δύο  εμπειρογνώμονες δημότες,  με ισότιμη εκπροσώπηση των φύλων,  η κυρία 

Λουζά  Χριστίνα και ο κύριος Κρητικός  Ιωάννης.  

Τρίτον, τον καθορισμό λειτουργίας Δημοτικής Επιτροπής Ισότητας ως εξής: η επιτροπή 

θα συνεδριάζει κατ’ αντιστοιχία με το Δημοτικό Συμβούλιο και η λήξη της, όπως προ 

είπαμε, θα ορίζεται στις 31/12/ 2028. 

κ. Δημητριάδης: Κατ' αντιστοιχία εννοείτε  σύμφωνα με τον κανονισμό του Δημοτικού 

Συμβουλίου;  

Δήμαρχος: Ναι, ναι.  

Δημητριάδης:  Ωραία. 

Πρόεδρος: Δεν είχατε δει το κενό της…  

κ. Δημητριάδης: Καταρχήν, μια ερώτηση είναι εάν πρέπει να έχουμε αναπληρωτές, 

δεν λέτε για αναπληρωτές. 

Πρόεδρος:  Δεν υπήρχε πρόβλεψη. 
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κ. Δημητριάδης:  Δεν υπάρχει πρόβλεψη, οπότε δεν ορίζουμε αναπληρωτές. Εμείς θα 

προτείνουμε την κυρία Κανατσίδη Ελένη. Απλώς πάλι μια επισήμανση, για το ορθόν 

της εισήγησης, είναι ότι πρέπει οι σύλλογοι, οι φορείς που εκπροσωπούνται σε αυτή 

την επιτροπή,  να έχουν υποδείξει μόνοι τους, με ποιο… ποιος είναι εκπρόσωπος τους. 

Δηλαδή προηγείται μια αλληλογραφία του Δήμου με τους συλλόγους γονέων, με τον 

εμπορικό σύλλογο και  με το σύλλογο γυναικών και εκείνοι λένε ότι ο τάδε, το τάδε 

μέλος μας θα μας εκπροσωπεί σε αυτή την επιτροπή. Δεν φαίνεται να το έχετε κάνει 

έτσι, γιατί  δεν υπάρχει τέτοια αλληλογραφία στην εισήγηση. Αλλά παρόλα αυτά, εμείς 

θα το ψηφίσουμε. Το σωστό θα ήταν να είχαν ερωτηθεί. Δηλαδή να μην διαλέξετε εσείς 

κάποιο μέλος τους, έτσι θα ήταν η σωστή διαδικασία. Τέλος πάντων εμείς το ψηφίζουμε. 

Πρόεδρος: Ωραία.  Πάμε να ψηφίσουμε το δέκατο θέμα. Εγώ ναι. 

Πρόεδρος: Η κυρία Κουτουζή; 

κα Κουτουζή: Ναι. 

Πρόεδρος: Ο κύριος Κανατσίδης; 

κ. Κανατσίδης: Ναι. 

Πρόεδρος: Η κυρία Μακρή; 

κα Μακρή: Ναι. 

Πρόεδρος: Κύριος Μάνεσης; 

κ. Μάνεσης Ναι. 

Πρόεδρος: Κύριος Μουτζουβής; 

κ. Μουτζουβής: Ναι. 

Πρόεδρος: Κύριος Ροΐδης; 

κ. Ροΐδης: Ναι. 

Πρόεδρος: Κύριος Ρούσσος; 

κ. Ρούσσος: Ναι. 

Πρόεδρος: Κύριος Χαρακλάνης; 

κ. Χαρακλάνης: Ναι. 

Πρόεδρος: Κύριος Δημητριάδης;  

Δημητριάδης: Ναι. 

Πρόεδρος: Κυρία Κανατσίδη; 

κα Κανατσίδη: Ναι. 

Πρόεδρος: Κυρία Καραμάνη; 

κ. Καραμάνη: Ναι. 

Πρόεδρος: Ο κύριος Λίτσας; 
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κ. Λίτσας: Ναι. 

Πρόεδρος: Ο κύριος Παπαχρήστου 

κ. Παπαχρήστου: Ναι. 

Πρόεδρος: Η κύρια Ροή; 

κ. Ροή: Ναι. 

 

Πρόεδρος: Ομόφωνα.12 Τώρα δεν τα επαναλαμβάνω  τα ονόματα,  ήταν…. 

 

ΘΕΜΑ 11Ο (Η.Δ.): ΣΥΓΚΡΟΤΗΣΗ ΕΠΙΤΡΟΠΗΣ ΣΦΡΑΓΙΣΗΣ 

ΚΑΤΑΣΤΗΜΑΤΩΝ ΥΓΕΙΟΝΟΜΙΚΟΥ ΕΝΔΙΑΦΕΡΟΝΤΟΣ 

 

Πρόεδρος: Ενδέκατο. Συγκρότηση επιτροπής, σφράγισης καταστημάτων 

υγειονομικού ενδιαφέροντος. 

Δήμαρχος: Συγκρότηση επιτροπής σφράγισης καταστημάτων υγειονομικού 

ενδιαφέροντος. Σύμφωνα με τον προηγούμενο νόμο, όπως  και στα δύο προηγούμενα 

θέματα, αρμόδιο όργανο, για τη σφράγιση και εκτέλεση των διοικητικών πράξεων, 

όλων των καταστημάτων και των επιχειρήσεων δικαιοδοσίας του Δήμου, είναι η 

δημοτική αστυνομία ή το όργανο που ορίζεται για το σκοπό αυτό από το Δημοτικό 

Συμβούλιο και αποτελείται από υπαλλήλους ή και αιρετούς, στην περίπτωση που δεν 

έχει συσταθεί δημοτική αστυνομία.  

Το αρμόδιο όργανο, κατά την εκτέλεση των ανωτέρω πράξεων, δύναται, όπου κρίνει 

αναγκαίο, να ζητά τη συνδρομή της Ελληνικής Αστυνομίας, η οποία υποχρεούται και 

να την παρέχει, σύμφωνα με τις διατάξεις των άρθρων 159 και 161 του προεδρικού 

διατάγματος  141  του 1991. 

Κατόπιν των ανωτέρω εισηγούμαι: πρώτον, τη σύσταση του οργάνου από υπαλλήλους 

του Δήμου και δεύτερον, τον ορισμό των μελών της επιτροπής σφράγισης 

καταστημάτων υγειονομικού ενδιαφέροντος, ως εξής: τακτικά μέλη: Γραβάνης 

Σταύρος, δημοτικός υπάλληλος, ως πρόεδρος. Δεύτερον, Πρωτόπαππα Φωτεινή, 

δημοτική υπάλληλος,  ως μέλος.  

Τρίτον, Βαμβακάρης Μιχαήλ, δημοτικός υπάλληλος, ως μέλος.  

                                                           
12  Η εν λόγω απόφαση έλαβε αριθμό 33/2024 και Α.Δ.Α..:  61ΨΔΩΞΝ-414  

https://diavgeia.gov.gr/decision/view/61%CE%A8%CE%94%CE%A9%CE%9E%CE%9D-414
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Και αναπληρωματικά μέλη, Μακρής Γεώργιος, δημοτικός υπάλληλος, Πασχάλης 

Γεώργιος, δημοτικός υπάλληλος και Δημόπουλος Διονύσιος, δημοτικός υπάλληλος.  

Η θητεία της ανωτέρω επιτροπής διαρκεί έως τη λήξη της δημοτικής περιόδου.  

Πρόεδρος: Έχετε …; 

Πρόεδρος:  Ωραία, πάμε να το ψηφίσουμε. Εγώ ναι. 

Πρόεδρος:  Η κυρία Κουτουζή: 

κα Κουτουζή: Ναι 

Πρόεδρος: Ο κύριος Κανατσίδης; 

κ. Κανατσίδης: Ναι. 

Πρόεδρος: Η κυρία Μακρή; 

κα Μακρή: Ναι. 

Πρόεδρος: Κύριος Μάνεσης; 

κ. Μάνεσης Ναι. 

Πρόεδρος: Κύριος Μουτζουβής; 

κ. Μουτζουβής: Ναι. 

Πρόεδρος: Κύριος Ροΐδης; 

κ. Ροΐδης: Ναι. 

Πρόεδρος: Κύριος Ρούσσος; 

κ. Ρούσσος: Ναι. 

Πρόεδρος: Κύριος Χαρακλάνης; 

κ. Χαρακλάνης: Ναι. 

Πρόεδρος: Κύριος Δημητριάδης;  

κ. Δημητριάδης: Ναι. 

Πρόεδρος: Κυρία Κανατσίδη; 

κα Κανατσίδη: Ναι. 

Πρόεδρος: Κυρία Καραμάνη; 

κ. Καραμάνη: Ναι. 

Πρόεδρος: Ο κύριος Λίτσας; 

κ. Λίτσας: Ναι. 

Πρόεδρος: Ο κύριος Παπαχρήστου 

κ. Παπαχρήστου: Ναι. 

Πρόεδρος: Η κύρια Ροή; 

κ. Ροή: Ναι. 
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Πρόεδρος: Ενδέκατο ομόφωνα.13 

 

ΘΕΜΑ 12Ο: ΣΥΓΚΡΟΤΗΣΗ ΚΑΙ ΟΡΙΣΜΟΣ ΜΕΛΩΝ ΕΠΙΤΡΟΠΗΣ 

ΣΥΜΒΙΒΑΣΤΙΚΗΣ ΕΠΙΛΥΣΗΣ ΦΟΡΟΛΟΓΙΚΩΝ ΔΙΑΦΟΡΩΝ ΓΙΑ ΤΟ 

2024. 

 

Πρόεδρος: Δωδέκατο και τελευταίο. Συγκρότηση και ορισμός μελών επιτροπής 

συμβιβαστικής επίλυσης φορολογικών διαφορών για το 24.  

Δήμαρχος: Η συγκρότηση της επιτροπής αυτής, είναι σύμφωνα με το άρθρο 32, την 

παράγραφο 1, του νόμου 1080 του  ‘80 . 

Η επιτροπή αυτή, κανονικά, συστήνεται από τον πρώτο μήνα του έτους και είναι ετήσια 

όπως είπαμε. Λόγω του ότι έχουμε νέα δημοτική αρχή, απαιτείται η σύσταση της 

ανωτέρω  επιτροπής,  η οποία προτείνεται να λειτουργήσει για το έτος 2024. 

Κατόπιν των ανωτέρω, εισηγούμαι τη σύσταση επιτροπής συμβιβαστικής επίλυσης 

φορολογικών διαφορών για το έτος 2024 και β’ τον ορισμό των μελών της επιτροπής 

συμβιβαστικής επίλυσης φορολογικών διαφορών για το 2024 ως  εξής: τον 

αντιδήμαρχο κύριο Κανατσίίδη Γεώργιο, ως  πρόεδρο της  επιτροπής, με αναπληρωτή 

το δημοτικό σύμβουλο κύριο  Ροϊδη Κωνσταντίνο, δεύτερο τον Κυριάκο Μάνεση, 

δημοτικό σύμβουλο, ως μέλος, με αναπληρωτή τον Ιωάννη Ρούσσο, δημοτικό 

σύμβουλο και τρίτον, τον κύριο Οικονομόπουλο Κωνσταντίνο ως μέλος και ως 

φορολογούμενο δημότη, με αναπληρωτή τον κύριο Αλεξάκη Χαράλαμπο, 

φορολογούμενου δημότη. 

Προτείνω ως  γραμματέα της επιτροπής, τη δημοτική υπάλληλο κυρία Πρωτοπαππά 

Φωτεινή, με αναπληρωτή της, τον δημοτικό υπάλληλο κύριο  Σισμάνη Πέτρο. 

 Γ) η λήξη της θητείας επιτροπής της βασικής επίλυσης φορολογικών διαφορών για το 

2024 είναι στις 31/12 του ’24. Αντικείμενο της επιτροπής, θα είναι, η συμβιβαστική 

επίλυση των φορολογικών διαφορών και αμφισβητήσεων, για τη βεβαίωση ή 

αναγνώριση φορολογικής απαλλαγής ή μειώσεως οποιουδήποτε αυτοτελούς φόρου, 

τέλους, δικαιώματος εισφοράς, αντιτίμου προσωπικής εργασίας και προστίμου μεταξύ 

του Δήμου και φορολογουμένων.  

 

                                                           
13 Η εν λόγω απόφαση έλαβε αριθμό 34/2024 και Α.Δ.Α.:  97ΛΜΩΞΝ-4Ξ6 

https://diavgeia.gov.gr/decision/view/97%CE%9B%CE%9C%CE%A9%CE%9E%CE%9D-4%CE%9E6
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Πρόεδρος: Πάμε να ψηφίσουμε. Εγώ ναι. 

Η κυρία Κουτουζή; 

κα Κουτουζή: Ναι. 

Πρόεδρος: Ο κύριος Κανατσίδης; 

κ. Κανατσίδης: Ναι. 

Πρόεδρος: Η κυρία Μακρή; 

κα Μακρή: Ναι. 

Πρόεδρος: Κύριος Μάνεσης; 

κ. Μάνεσης Ναι. 

Πρόεδρος: Κύριος Μουτζουβής; 

κ. Μουτζουβής: Ναι. 

Πρόεδρος: Κύριος Ροΐδης; 

κ. Ροΐδης: Ναι. 

Πρόεδρος: Κύριος Ρούσσος; 

κ. Ρούσσος: Ναι. 

Πρόεδρος: Κύριος Χαρακλάνης; 

κ. Χαρακλάνης: Ναι. 

Πρόεδρος: Κύριος Δημητριάδης;  

Δημητριάδης: Ναι. 

Πρόεδρος: Κυρία Κανατσίδη; 

κα Κανατσίδη: Ναι. 

Πρόεδρος: Κυρία Καραμάνη; 

κ. Καραμάνη: Ναι. 

Πρόεδρος: Ο κύριος Λίτσας; 

κ. Λίτσας: Ναι. 

Πρόεδρος: Ο κύριος Παπαχρήστου 

κ. Παπαχρήστου: Ναι. 

Πρόεδρος: Η κύρια Ροή; 

κ. Ροή: Ναι. 

Πρόεδρος:  Ομόφωνα και το δωδέκατο.14  

 

Ευχαριστώ.  

  

                                                           
14 Η εν λόγω απόφαση έλαβε αριθμό 3/2024 και Α.Δ.Α. :  ΨΡΑ2ΩΞΝ-ΠΓΕ  

https://diavgeia.gov.gr/decision/view/%CE%A8%CE%A1%CE%912%CE%A9%CE%9E%CE%9D-%CE%A0%CE%93%CE%95
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ΠΑΡΑΡΤΗΜΑ Ι 

ΥΠΟΓΡΑΦΕΣ ΣΥΜΜΕΤΕΧΟΝΤΩΝ 

 

Τα πρακτικά της 5ης Συνεδρίασης του Δημοτικού Συμβουλίου Πόρου, της 28ης 

Φεβρουαρίου 2024, υπογράφονται από όλους τους συμμετέχοντες Δημοτικούς 

Συμβούλους15 ως ακολούθως : 

 

1 Γρίβα Ιωάννα (Πρόεδρος) 
 

 

2 Κουτουζή Ελένη (Γραμματέας) 
 

 

3 Κανατσίδης Γεώργιος 
 

 

4 Μακρή Αγγελική 
 

 

5 Μάνεσης Κυριάκος 
 

 

6 Μουτζουβής Κωνσταντίνος 
 

 

7 Ροΐδης Κωνσταντίνος 
 

 

8 Ρούσσος Ιωάννης 
 

 

9 Χαρακλάνης Θεόδωρος 
 

 

10 Δημητριάδης Ιωάννης 
 

 

11 Κανατσίδη Ελένη 
 

 

12 Καραμάνη – Μοσχογιάννη 
Κωνσταντίνα 

 

13 Λίτσας Χρήστος 
 

 

14 Παπαχρήστου Αναστάσιος 
 

 

15 Ροή Χριστίνα 
 

 

 
 
 
 

                                                           
15 Βάσει της παρ.3, του άρ. 97, του Ν. 3463/2006 (ΦΕΚ 114/Α’/2006). 
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ΠΑΡΑΡΤΗΜΑ ΙΙ 

ΠΙΝΑΚΑΣ ΑΠΟΦΑΣΕΩΝ 

 

    

5
η
 Σ

Υ
Ν

Ε
Δ

Ρ
ΙΑ

Σ
Η

 

22/2024 Ορισμός εκπροσώπου και αναπληρωτή στη Γενική Συνέλευση των Μετόχων, του 

Δικτύου Συνεργασίας Δήμων ΠΕ Νήσων Αττικής 

ΑΔΑ: ΨΜΥΚΩΞΝ-ΞΩ3  

23/2024 Επικαιροποίηση της απόφασης 121/2020 του Δ.Σ. σε σχέση με την Π.Ο.Α.Υ. ΑΔΑ: 6ΒΜΑΩΞΝ-2Χ5  

24/2024 Έγκριση κατανομής πιστώσεων στις Σχολικές Επιτροπές για κάλυψη λειτουργικών 

δαπανών των σχολείων. 

ΑΔΑ: 6ΕΩΝΩΞΝ-ΨΗ1  

25/2024 Καθορισμός αμοιβής Πληρεξούσιου Δικηγόρου σχετικά με την υπ’ αριθμόν έφεση 

ΕΦ485/2023 του Δήμου Τροιζηνίας-Μεθάνων 

ΑΔΑ: 6ΧΞΡΩΞΝ-Λ3Γ 

26/2024 Λήψη απόφασης περί έκτακτης αναγκαιότητας λειτουργίας μονάδας αφαλάτωσης. ΑΔΑ: ΨΑΗ8ΩΞΝ-7ΟΣ  

27/2024 Τροποποίηση της υπ΄αριθ.101/2023 απόφασης του Δημοτικού Συμβουλίου περί 

καθορισμού κριτηρίων για την παροχή επιδόματος σίτισης-διαμονής σε ιατρούς και 

εκπαιδευτικούς. 

ΑΔΑ: ΨΘ9ΝΩΞΝ-ΘΙΝ  

28/2024 Ανάκληση απόφασης περί ορισμού εκπροσώπων στην Κοινή Επιτροπή 

Παρακολούθησης Συμβάσεων Δικτύου Συνεργασίς Δήμων Π.Ε. Νήσων Αττικής. 

 

29/2024 Συγκρότηση και Ορισμός μελών Επιτροπής Τουριστικής Ανάπτυξης & Προβολής. ΑΔΑ: Ψ461ΩΞΝ-00Ι  

30/2024 Ορισμός (2) Εκπροσώπων του Δήμου και ενός αναπληρωτή του στην πενταμελή 

επιτροπή παρακολούθησης του Προγράμματος Διαχείρισης Αδέσποτων Ζώων 

Συντροφιάς. 

ΑΔΑ: 94ΒΧΩΞΝ-4ΧΙ  

31/2024 Συγκρότηση και Ορισμός μελών Επιτροπής εξέτασης αιτήσεων. ΑΔΑ: 6ΚΓΠΩΞΝ-Ω5Δ   

32/2024 Συγκρότηση και Ορισμός μελών Επιτροπής παρακολούθησης κοινόχρηστων χώρων. ΑΔΑ: 9ΟΦΧΩΞΝ-5ΞΧ  

33/2024 Συγκρότηση και Ορισμός μελών Δημοτικής Επιτροπής Ισότητας. ΑΔΑ: 61ΨΔΩΞΝ-414  

34/2024 Συγκρότηση Επιτροπής Σφράγισης Κ.Υ.Ε.. ΑΔΑ: 97ΛΜΩΞΝ-4Ξ6  

35/2024 Συγκρότηση και ορισμός μελών Επιτροπής Συμβιβαστικής Επίλυσης Φορολογικών 

Διαφορών για το έτος 2024. 

ΑΔΑ: ΨΡΑ2ΩΞΝ-ΠΓΕ  

 

https://diavgeia.gov.gr/decision/view/%CE%A8%CE%9C%CE%A5%CE%9A%CE%A9%CE%9E%CE%9D-%CE%9E%CE%A93
https://diavgeia.gov.gr/decision/view/6%CE%92%CE%9C%CE%91%CE%A9%CE%9E%CE%9D-2%CE%A75
https://diavgeia.gov.gr/decision/view/6%CE%95%CE%A9%CE%9D%CE%A9%CE%9E%CE%9D-%CE%A8%CE%971
https://diavgeia.gov.gr/decision/view/6%CE%A7%CE%9E%CE%A1%CE%A9%CE%9E%CE%9D-%CE%9B3%CE%93
https://diavgeia.gov.gr/decision/view/%CE%A8%CE%91%CE%978%CE%A9%CE%9E%CE%9D-7%CE%9F%CE%A3
https://diavgeia.gov.gr/decision/view/%CE%A8%CE%989%CE%9D%CE%A9%CE%9E%CE%9D-%CE%98%CE%99%CE%9D
https://diavgeia.gov.gr/decision/view/%CE%A8461%CE%A9%CE%9E%CE%9D-00%CE%99
https://diavgeia.gov.gr/decision/view/94%CE%92%CE%A7%CE%A9%CE%9E%CE%9D-4%CE%A7%CE%99
https://diavgeia.gov.gr/decision/view/6%CE%9A%CE%93%CE%A0%CE%A9%CE%9E%CE%9D-%CE%A95%CE%94
https://diavgeia.gov.gr/decision/view/9%CE%9F%CE%A6%CE%A7%CE%A9%CE%9E%CE%9D-5%CE%9E%CE%A7
https://diavgeia.gov.gr/decision/view/61%CE%A8%CE%94%CE%A9%CE%9E%CE%9D-414
https://diavgeia.gov.gr/decision/view/97%CE%9B%CE%9C%CE%A9%CE%9E%CE%9D-4%CE%9E6
https://diavgeia.gov.gr/decision/view/%CE%A8%CE%A1%CE%912%CE%A9%CE%9E%CE%9D-%CE%A0%CE%93%CE%95

